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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, hartelijk dank. Goedemorgen, goedendag, 

zoals gewoonlijk. waar en wanneer je ook luistert naar deze serie 

Kenniszoekers van het Ruimteschip Instituut van de Keshe Foundation. 

Zoals gewoonlijk verwelkomen we je weer. En zoals gewoonlijk 

proberen we kennis en begrip te vergroten. 

 

In de intro horen we iets heel interessants. En, we denken en zoals in de 

Intro werd gezegd, een lichte kanteling in de positie van de aarde ten 

opzichte van haar verticale positie heeft de 4 seizoenen gecreëerd, een 

verandering van een paar graden. We zien zomer, winter, we zien de 

emotie van de Aarde, razende winden en de rest. We hebben dit ook bij 

de andere planeten, die in verticale positie staan. Maar omdat ze 

constant in dezelfde, wat wij noemen, hoek staan ten opzichte van hun 

horizontale positie, krijgen we de seizoenen niet. Maar deze verandering 

van een paar graden creëert zo'n variatie in ras, in vegetatie, in 

verschillende emoties van de planeet en in alle andere aspecten van ons 

leven. (:12). Onze stemmingen, onze emoties veranderen omdat we ons 

in de zomer gelukkig voelen. In deze tijd, vooral in de noordelijke delen, 

is het aantal zelfmoorden het hoogst, en al het andere dat ermee 

gepaard gaat. 

 

Maar als we kijken naar de structuur van de hersenen van de mens, door 

te kijken naar de structuur en hoe de hersenen gepositioneerd zijn ten  

 

 



opzichte van de hele verticaliteit van het lichaam van de mens, of van de 

dieren. Door de scan, die we tegenwoordig hebben, zien we dat we de 

condities van het lichaam van de mens kunnen bepalen. We noemen 

het, de hersenen van MS, de hersenen van iemand die Parkinson heeft. 

We zeggen het zo, het is een beetje een woestijn, het veroorzaakt 

dementie. En op zoveel manieren kan de mens, het gedrag van de 

mens, de structuur van de mens, de manier waarop de magnetische (M) 

velden van een Ziel met de interactie van de fysicaliteit (P) van de 

hersenen, de mens creëren, bepaald worden door de structuur van de 

hersenen. 

We kijken gewoon naar de scans, we begrijpen ze niet. We kijken naar 

de foto van de aarde en zeggen: "Die staat een beetje scheef." Wat 

gebeurt er als onze hersenen kantelen? Wat gebeurt er als de druk 

verandert in de hersenen, in de schedel van de mens? Als we de 

interactie van de velden kunnen begrijpen, en als we de expansie van 

de veldkrachten binnen het centrum van de aarde kunnen begrijpen, 

(:14). dan kunnen we deze dingen in zekere zin uitzoeken. Nu kunnen 

we voorspellen hoe het weer volgend jaar zal zijn, de komende 30 

dagen, hoe de velden op elkaar zullen inwerken, waar het koeler zal zijn, 

waar het heter zal zijn, de mogelijkheid van aardbevingen en de rest. Als 

we naar de hersenen van de mens kijken en als onze, wat ik noem, goed 

geïnformeerde artsen naar de structuur van het kind bij de geboorte 

kijken, kunnen we van tevoren bepalen welke planeet deze planeet zal 

worden, wat de uitkomst van deze nieuwe Ziel zal zijn. En dit is wat we 

niet begrepen hebben.  

 

In de afgelopen 60 jaar of zo, 55 jaar, had ik de kans, had ik het 

genoegen om naar de hersenen van de man te kijken. Door middel van  

 

 

röntgenstralen, MRI's en alle andere middelen die de mens zich kon 

voorstellen. Als zoon van een röntgenlaborant en vertrouwd met deze 



machines vanaf de leeftijd van 7, 8, 9 jaar, was ik altijd geïnteresseerd in 

het zien van de röntgenstralen van de botten tot de nieren tot de 

hersenen, om te begrijpen hoe we het centrum kunnen veranderen dat 

het bovenstaande is, dat de hersenen zijn, zodat de rest niet gebeurt. 

 

Rick, als je op Wikipedia wat hersenen van de scanbeelden van MS en 

Parkinson tevoorschijn kunt halen, begrijp je dit misschien. (:16). Als we 

kijken naar het magnetische veld van de Ziel van de Mens (STM), die in 

perfectie is in het centrum van de hersenen. Maar volgens de conditie 

en de omgeving van de veldsterkte van de Ziel van de Fysiciteit (STP), 

die conditie creëert voor de structuur van het leven te zijn, dan 

realiseren onze wetenschappers zich dat het gemakkelijker is om de 

ontwikkeling van de STM te begrijpen. In interactie met de dimensie 

van de STP, die te maken heeft met de dimensie van de stroomvelden 

van het bloed van de mens, plus emotie, hebben ze geen medicatie 

nodig. Ze hoeven geen chemicaliën en wat dan ook te maken en we 

stigmatiseren ze voor verschillende dingen omdat onze ziekten 

eigenlijk heel eenvoudig zijn. Onze artsen hebben niet begrepen hoe ze 

met deze dingen moeten omgaan. 

 

Neem het beeld van een MS-patiënt en de manier waarop het kantelt of 

toont door de Wikipedia. Als je kijkt naar sommige hersenstructuren, als 

we, we hebben een dichterbij, als je een zeer goede enkele foto van MS 

hersenen, gewoon laat zien, MS hersenen, een scan, krijg je een zeer 

goede foto's op die kanalen meestal.  

 

Je zult zien dat we ze ziekten noemen, maar de vorm, zoals we 

woestijnen hebben, bergen, plotselinge overstromingen, plotselinge 

droogte, zo is het ook met de hersenen van de mens. 

 

Als je een normale scan van een brein naast een scan van een MS-scan 

legt, zul je versteld staan. In de meeste gevallen, (:18). MS hersenen zijn, 



(ga even naar de scan hieronder, als je hem een beetje omhoog kunt 

halen, ja). Als je naar deze hersenen kijkt, zie je meestal aan de 

achterkant een "greppel". Als je het kunt openen, zie je het. Die greppel 

onderaan de foto, aan de linkerkant, geeft je de eerste tekenen dat er 

iets mis is in de structuur. Dit is die kanteling, dit is die afwijking. En als 

we met de technologieën die we hebben ontwikkeld, zoals de 

toepassing van de Gans, die je weet te maken, om de emotie van ons 

ten opzichte van de planeet te veranderen, om de toestand te 

corrigeren door de Gans die je naar de oceanen gooit en de Gans die je 

hebt geproduceerd om het milieu te veranderen. 

 

Als we de omgeving van deze hersenen veranderen. En die "greppel" 

gaat terug naar waar het oorspronkelijk was, wat je een klein beetje 

naar voren kunt trekken, dan begrijp je dat er geen verschil is tussen het 

voorspellen van de structuur met emotie en de weersvoorspelling. Deze 

beelden geven ons precies wat we op Aarde zien. Dalen, heuvels, 

krommingen, rivieren, informatiestromen, (:20). maar dit alles heeft een 

centrum in het midden, en dat is de STM. In de interactie met de 

lichamelijkheid (P) en de bloedstroom, dicteert de emotie die we erin 

brengen, hoe deze sloten, hoe deze veranderingen binnenkomen. 

 

En onze artsen en wetenschappers zouden in staat moeten zijn om dit te 

bekrachtigen [wellicht corrigeren], door simpelweg de STM te versterken.  

Zwakke punten brengen deze afwijkingen met zich mee, zwakke punten 

brengen deze veranderingen met zich mee. Zwakheden die de toestand 

van de, wat wij noemen, interactie van de velden van de emotie van de 

lichamelijkheid, de emotie van de STP en de STM. Op een bepaalde  

manier is onze lichamelijkheid een slaaf van de interactie van de twee 

velden, van de emotie van de Ziel en STP. 

 

Wanneer de emotie van de mens in de dimensie (D) van 

lichamelijkheid niet tevreden is met de toestand van zijn omgeving. De 



"omgeving", in de terminologie, is de mensen met wie je leeft, de 

omgeving waarin je leeft, de interactie met de samenleving, de 

interactie met je broers en zussen, de interactie met je baas, de 

interactie met je kinderen. Dit zijn de orkanen, de tornado's, de mooie 

warme zomers, de blaadjes die waaien en al het andere. 

 

We hebben niet begrepen dat we de vorm van onze hersenen en de 

planeet waarop we leven niet van elkaar kunnen scheiden. (:22). De 

vorm van onze hersenen, de structuur van onze hersenen, spreekt over 

een wanhopige situatie, een onvolledige situatie. Vele malen, toen ik de 

vliegsystemen maakte, zei ik altijd, wanneer zou de mens begrijpen dat 

hij halverwege vliegt? Instabiliteit komt van onderaf. Wanneer we naar 

de structuur van de Aarde kijken, wanneer we naar de structuur van de 

fysicaliteit van de Aarde kijken, wanneer je wijs wordt om dit te 

begrijpen, zul je ontdekken dat we een vliegend object zijn. We zijn 

absoluut een oncontroleerbare vliegende entiteit, onze hersenen 

vertellen ons dat, de structuur van onze hersenen dicteert ons dat. En 

we moeten dit begrijpen. 

 

Als je naar de Aarde kijkt, zie je dat deze symmetrie heeft aan de boven- 

en onderkant, links en rechts. Het is een bolvorm. Als je naar het brein 

van de mens kijkt, heeft het een bovenste helft, er ontbreken delen. De 

rest van de vorm van deze materie hebben we gecompenseerd door 

middel van een zenuwstelsel, dat we ruggengraat noemen. Als je kijkt 

naar de reactor in het centrum van Linz, (:24). in het 

tentoonstellingscentrum, de blauwe die je jaren geleden hebt laten 

zien, zie je de gelijkenis tussen de Keshe Foundation en de hersenen 

van de man.  

 

 

Waar we dit lichaam van de man in het centrale punt hebben gebracht, 

hebben we de STP in het centrum gebracht. Waar de STP van de man 



als een bloedstroom omheen gaat. Perfectie in alle dimensies heeft 

totaliteit nodig. 

 

Dus je kunt het begrijpen door naar deze eigenschap te kijken. Vanaf de 

geboorte, vanaf het begin, zouden we in staat moeten zijn om te 

vertellen hoe onze kinderen, hoe onze gezichten, hoe onze 

gelaatstrekken zullen zijn? Veel mensen praten over stamcellen. 

Stamcellen kopiëren iets, maar begrijpen niet de totaliteit van de 

Schepping. En als je naar de structuur van de hersenen van de mens 

kijkt, zul je ontdekken dat wanneer er iets mis is in deze helft, vanwege 

de vorm en de verbinding via het ruggenmerg, dit zich daaraan moet 

aanpassen. En als dan de storm komt en de hersenen iets naar binnen 

kantelen, moet de lichamelijkheid reageren in de dimensie van haar 

interactie. Verlamming, ledematen, armen die niet werken. (:26). 

 

We hebben altijd gezegd dat het probleem met de Aarde is dat ze, in de 

loop van haar schepping, niet heeft voorzien in de totaliteit van wat het 

leven op deze planeet nodig heeft, dat ze de mens heeft geschapen om 

te doden, de dieren heeft geschapen om die extra energie op te doen om 

allerlei grappige dingen te doen. 

 

Het maakt niet uit of je een man, kat of hond bent. Het is een 

gemene deler. Kort in de totaliteit van de vorm, in de structuur van 

de planeet, om in staat te zijn <<audio uitval >>. En deze halve cirkel, 

deze halve vorm van de hersenen, is vervangen door de fysicaliteit 

op het gebied van kracht, waardoor het hele probleem van de 

schepping is gecreëerd. En dit is wat we nu moeten begrijpen. Met 

de nieuwe systemen, met het toevoegen, het inbrengen, wat wij de 

  



Head Units noemen, de andere door ons ontwikkelde 

systeemtechnologie, proberen we dit uit te breiden, zodat de totaliteit in 

veldinteractie zal bereiken en voltooien, terwijl de lichamelijkheid nog 

steeds in positie is. Op een bepaalde manier staan we de Ziel toe om te 

voltooien wat niet is gedaan, wat niet kon worden bereikt door de STP 

van de man om de cirkel te voltooien. In expansie in de Ziel, in expansie 

van zijn sferische vorm, creëren we die voltooiing, maar deze keer is het 

perfect. (:28). Op een bepaalde manier wordt het fysieke lichaam van de 

man een accessoire, en een staart die wordt toegevoegd aan de STP, 

zoals aan de STM. 

 

Als je dit begrijpt, dan begrijp je ook waarom de eerste bolvormige 

systemen die ik ontwikkelde en testte in Iran, op de Sharif Universiteit 

in Teheran, konden vliegen en opstijgen. Omdat het een dubbele kern 

is, ik bracht, jij noemt het de dubbele kern, ik noem het de STP, ik 

bracht de STP in de STM, terwijl de velden met elkaar in balans zijn. Als 

je naar de vorm van de systemen kijkt, ga je naar binnen, je kwam naar 

Linz en je zat erin. We hebben nogmaals benadrukt, je komt binnen 

met die vorm, je hebt een Ziel, je noemt het in het centrum, we 

brengen het binnen, je noemt het, je gaat naar de staat van droom.  

En ik heb veel mensen gezien die kwamen en er doorheen gingen. Ze 

zeggen, "wazig, we kunnen, we zien je maar je bent wazig." Omdat de 

velden van de Ziel de lichamelijkheid voorbij zijn gestreefd. 

 

En in dat proces, als je geleidelijk, stap voor stap, de lichamelijkheid 

toestaat om de interactie van de velden in te halen, dan zie je dat elke 

afwijking, elke fout, elke misstap in de creatie, of de beschadiging van 

de hersenen van de man, zijn energie in evenwicht zal brengen tot 

perfectie van zichzelf en je noemt het nu dat hij veranderd is. Hij heeft 

niet langer deze conditie of die conditie.  

 

 



Maar in feite hebben we het proces van de schepping begrepen. (:30). 

Dus als we de seizoenen gaan uitleggen, noemen we het de herfst, 

stormen, regen. In onze hersenen noemen we het verschillende ziekten. 

Maar in feite is het hetzelfde. Een nieuwe positie ten opzichte van de 

Zon, ten opzichte van de Ziel, geeft ons een andere conditie en 

omgeving. Zo is het ook met de STM. En welke energieën we kunnen, 

welke krachtvelden we kunnen toestaan, welke condities we creëren 

met onze systemen rond de hersenen van de mens, zal dicteren hoe de 

mens eruit zal zien, hoe de mens zal zijn in de komende tijd, in het 

komende proces, in de realiteit van de totaliteit van het bestaan. Dan, 

als je deze Ziel verplaatst, als je deze centrale energie verplaatst, naar 

een andere positie, dan zal in interactie van zichzelf, met de STP van 

zichzelf, een conditie creëren, dat de STP in interactie met de STM en de 

omgeving, de mens een nieuwe vorm zal geven. Waar ten allen tijde de 

emotie van de STP en de emotie van de STM, in wisselwerking met 

elkaar, in balans met elkaar zijn, de manifestatie van het perfecte fysieke 

leven op elke positie in het universum dicteert. (:32). 

Nu zien we dat er geen verschil is tussen de mens en de planeet die 

hem geschapen heeft, en de ster die de hele structuur van de 

omgeving, het sterrenstelsel en het universum geschapen heeft. Ze zijn 

allemaal hetzelfde.  

 

Verschillende winden, verschillende vloeren, wat we op aarde zien 

noemen we winterstormen, we gaan naar de ruimte, we hebben 

magnetische stormen, we moeten de toestand van het universum 

begrijpen, waar is de wintertijd, want zelfs ons eigen sterrenstelsel staat 

niet in de juiste hoek met zijn centrum, met onze centrale krachtvelden 

van het universum...(U). Dus het heeft zijn seizoenen, ons sterrenstelsel 

heeft zijn eigen toestand en omgeving en de stormen en al het andere. 

Wat in macro is, is in micro. 

 

 



Het is aan de mens om te begrijpen, het is aan de mens om het intellect 

te verzamelen, het begrip van als de mens de stormen aankan met zijn 

eigen hersenen, met zijn eigen structuur, met zijn eigen lichamelijkheid, 

dan kan de mens al het andere in het universum aan. Omdat de 

hersenen van de mens een van de meest ingewikkelde systemen zijn, 

maar in feite allemaal verbonden zijn met de werking van de Ziel in het 

centrum ervan. Strijd je in verschillende posities, of hanteer je de kracht 

van het centrum, dat de positie irrelevant wordt omdat je je eraan 

aanpast? De velden passen zich ertoe aan, je hoeft niets te doen. 

Vechten kost tijd, vechten kost energie, maar als je erbij kunt zijn, erin 

mee kunt gaan, de toestand van het veld ermee kunt laten stromen, zul 

je overleven. (:34). 

 

Er is geen verschil in de werking van de hersenen van de mens. De 

stormen creëren we als woedeaanvallen, als vreugde, als gelach, als 

gehuil. En dan de regen, de donder, de prachtige zonneschijn, het 

weer, de woestijnen, de valleien en de rest. Onze wetenschappers 

hebben het grotere plaatje dat voor jullie ligt niet begrepen, niet 

gerealiseerd. In onze hersenen dragen we de helft van de bol. 

Instabiliteit is gegarandeerd, tenzij we begrijpen hoe we moeten 

werken, hoe we moeten werken, hoe we deze "chap" in het centrum 

moeten beheren.  

 

Als we dit eenmaal beseffen, als we eenmaal met de ontwikkeling van 

nieuwe technologieën, de Head Units, de nieuwe systemen die op de 

markt komen, de koptelefoons gebruiken die je in verschillende 

beproevingen van je leven met de Keshe Foundation hebt gebruikt, 

dan zul je merken ‘ik ben veranderd’. Degenen onder jullie die ons de 

afgelopen 12 maanden en langer hebben bijgestaan tijdens tests, kijk 

eens terug naar 12 maanden geleden.  

 

 



Kijk eens terug naar vóór juni, voordat je naar Linz kwam, en analyseer 

wat er in mijn leven is veranderd. Emotioneel, fysiek, psychosomatisch 

en alle andere aspecten. Wat vertellen de mensen me vandaag? Wat 

zie ik vandaag in vergelijking met vorig jaar? Is de hoop veranderd? 

(:36). Is de welvaart van het leven veranderd? En dan begrijp je dat er 

evolutie is geweest. We hebben begrepen hoe we jullie kunnen laten 

verheffen, je Ziel kunnen bevrijden en in wisselwerking de condities 

kunnen herstellen, de posities kunnen verheffen die moeten of 

kunnen hebben gedaan, verminderd in veldsterkte, en dan teruggaan 

naar. 

 

Als je 12 maanden geleden Parkinson had, 12 maanden geleden MS, en 

12 maanden geleden Alzheimer, of 12 maanden geleden verschillende 

aandoeningen, kijk dan vandaag en zie, wat is het? Het is niet de 

technologie (T), het is de verheffing van de Ziel, op een bepaalde manier 

zichzelf reparerend, door de Ziel te versterken om verder uit te breiden. 

Degenen onder jullie die denken dat het in één keer kan gebeuren, zijn 

in dromenland. Je leeft in een absolute droom. Cellen moeten repareren 

en zien wat er vervolgens gerepareerd moet worden. Wat veranderd is, 

terug veranderen. Als je vandaag een verlamming door MS ziet, is het 

niet opeens gisteren kon ik deze vinger bewegen en vandaag niet. Het 

is niet vandaag, dit is gepland, 7 jaar eerder, 10 jaar eerder door de 

hersenen. Miljoenen cellen hebben het bevel gekregen om zich stap 

voor stap af te sluiten, wetende dat je cellen, je afwijking, er 9 jaar over 

doen om te veranderen in het lichaam van de man. 

 

Dan begrijp je het, om de omstandigheden die de mens voor zichzelf 

heeft geschapen om te keren. De omstandigheden die de mens voor 

zichzelf heeft bepaald, komen voort uit zijn eigen gebrek aan kracht 

van de velden van de Ziel, (:38). om te interageren met de dimensie van  

 

 



de STP, om de conditie van de werkconditie van de fysieke mens te 

creëren. Als je kijkt naar een vinger die niet beweegt, is dat een 

reflectie dat de STP en de STM die plaats in de hersenen hebben 

afgesloten. Nu laat de lichamelijkheid zich jaren later zien. 

 

Waarom worden we ouder? En waarom noemen we het dood? Als de 

mens zich realiseert dat hij door perfecte voeding, hoe je het ook 

noemt, voldoende energie krijgt, zal hij ontdekken dat hij een leven 

lang kan overleven. Ik heb altijd gezegd dat veel mensen tegen ons 

zeggen: we eten een evenwichtig dieet, we eten geen vlees, we zijn 

vegetariër, we zijn veganist. Realiseer je je wat dat betekent? Als je het 

werk zou begrijpen van de energie die nodig is om te verheffen, om te 

absorberen door de Ziel om uit te breiden, en je vertelt vegetariërs en 

anderen dat ze langer leven. Dus je begrijpt door echte vegetatie, het 

eten van groenten of hoe je het ook noemt, de manier van leven, dood 

je meer dieren om je Ziel meer energie te geven om langer te leven. 

De mens had dit moeten begrijpen. Het is niet het gezonde leven, het 

is hoeveel energie op een lager niveau, (:40). we absorberen, we 

verteren, we geven aan onze Ziel, dat het de werking van de STP kan 

handhaven, in de dimensie van de hersenen van de mens. 

 

We consumeren voedsel op die manier. Nu begrijpen we, als de mens 

had kunnen begrijpen, als onze wetenschappers de lijnen op de een of 

andere manier met elkaar hadden verbonden, dat grote energieën die 

vlees consumeren in de hoge energieniveaus, niet die lage 

energieveldsterkte geeft die vegetatie aan de STM geeft, dan zou de 

mens er nooit van hebben gegeten.  

 

En nu we dit begrijpen, trainen we onze Zielen om de zwakste velden 

uit het universum te absorberen.  

 

 



We garanderen leven voor de eeuwigheid. Het is de misvatting van de 

mens dat hij grotere dingen nodig heeft om groter te worden, om 

langer te overleven. In de wereld van de Schepping zijn de stenen 

blokken, de blokken die je overeind houden om te overleven, de 

zwakste lijnen. En de mens in die positie, als hij het begrijpt, zoekt niet 

naar het sterkste veld in het universum, want hij heeft een ander 

vermogen om ermee om te gaan. Hij zoekt naar het zwakste, naar 

degene met de laagste kracht die zijn Ziel kan handhaven en 

absorberen, en dan in interactie met de omgevingsveldsterkte, 

manifestatie van perfect leven, perfecte lichamelijkheid creëren. (:42). 

 

Het grootste dilemma voor de mens is dat hij altijd kijkt naar grote 

dingen, grote hoeveelheden consumptie, maar hij begrijpt de grootste 

structuur niet, grote dingen eten is in de dimensie van lichamelijkheid. 

De STM, de structuur van de fysicaliteit van het universum, kijk naar 

elke ster, kijk naar elke planeet, kijk naar sterrenstelsels en universa, ze 

werken allemaal op het zwakste niveau. Wanneer je een materiestaat 

wordt, heb je een sterke, grotere nodig. Wanneer je in de dimensie van 

het plasma werkt, heb je de lagere kracht nodig die het kan aanvullen. 

Je bouwt van binnenuit, je bouwt van onder, beneden. 

 

Als de mens dit begrijpt, als we het volledige begrip van de totaliteit 

van het systeem begrijpen, dan begrijpen we hoezeer we de totaliteit, 

de realiteit van de Schepping, het leven op deze planeet en de rest 

verkeerd begrepen hebben. Toen ik jullie uitlegde dat wanneer je 

voedsel in je mond stopt, je slechts een aantrekkingspunt bent.  

Je hebt nu een voorwaarde gecreëerd voor je leven, voor je lichaam, 

om dat kleine veld aan te trekken dat van buitenaf komt.  

Op een bepaalde manier heb je het zaad van absorberende velden 

gelegd.  

 

 



Dit is je dimensie van lichamelijkheid en je hebt een grote maag. 

Wanneer je voedsel in je maag stopt, zoals ik al vele malen heb 

uitgelegd, wanneer je eet, is alles wat je doet, het kleine zaadje 

plaatsen van, op een bepaalde manier, door het lichaam van de mens, 

(:44). het voedsel omzetten in nanomateriaal in de maag, en het dan 

veranderen in een Gans, wat kleine velden creëert, nu heb je de 

conditie gecreëerd om de velden van het universum in je te 

absorberen. De 80% van je energie die je absorbeert, is nodig om deze 

fysieke conditie in stand te houden. Dan, in het proces van de 

spijsvertering, waar het naartoe gaat, hoe de velden op elkaar 

inwerken, beslist wat voor ziektes je krijgt. Daarom creëert de nieuwe 

gezondheidstechnologie, in de ruimtetechnologie, door de omgeving 

van deze toestand te veranderen, de velden en het lichaam met 

betrekking tot het krijgen van mogelijk kosmische straling als bron, 

om te veranderen, te ontwikkelen, te herstellen. Dan zul je begrijpen 

dat in de toekomst een van de belangrijkste dingen voor de mens zal 

zijn, terugkomend op wat we zojuist zeiden, dat de hersenen van de 

mens van vorm zullen veranderen en bolvormig zullen worden. De 

vorm die we zien, onze vorm, de vorm van onze hersenen zal 100% 

veranderen als we dit proces ingaan. 

 

Als je naar de foto's van de magnetische velden van de Aarde kijkt. Je 

hebt de aarde, je hebt de richting van de stroming van het veld van de 

zon en als je kijkt hebben we een "rugwind" (:46). Omdat de kracht van 

de tegenoverliggende velden de velden terugduwt. Is dit niet de vorm 

van de hersenen van de mens, maar in die rugwind is de vorm van 

onze hersenen veranderd in deze vorm. Dus wat nemen we op in de 

richting van velden vanuit het vooraanzicht, vanuit de gezichtszijde, 

dat onze hersenen iets naar achteren duwt.  

 

 

 



Welke velden uit de kosmos ontvangen we aan de achterkant en aan 

de voorkant. En hoe beïnvloeden deze de emotie, de lichamelijkheid 

van de mens in het proces van de creatie in het leven.  

 

In de nieuwe systemen, waaraan sommigen van jullie afgelopen 

vrijdag hebben deelgenomen, en sommigen deze vrijdag. Morgen 

testen we dit op jullie. Hoe zou je emotie veranderen? We vertellen je 

niet hoe we met je spelen, we vertellen je niet hoe, we versterken 

gewoon. We hebben systemen in werking gesteld, in ons systeem, om 

te zien hoe je energieën absorbeert. Hoeveel van achteren en hoeveel 

van voren en hoe het systeem evalueert. Vergeet niet dat we tientallen 

van jullie in deze test hebben, niet één of twee. (:48). Dus we zien de 

gemiddelde werking van de hele mensheid. 

 

In het zonnestelsel is de rugwind van de Zon, als je kijkt, zo. Omdat het 

van de Zon komt, zijn de veldkrachten sterk. En als je hiernaar kijkt, is 

het ook het oog van de man. En je Ziel zit in lijn in die staart 

gecentraliseerd. Dus daarom zie je je dromen. De dromen die je niet 

ziet, zijn de dromen, zijn de veldinteracties, die door de achterkant 

worden gecreëerd en niet door de voorkant komen. Degenen onder 

jullie die zeggen: "Ik kan het me niet herinneren, ik droom niet." Dat 

komt omdat je zwaar belast bent op de veldsterkte aan de achterkant 

van je hoofd, niet aan de voorkant. En dat laat je gedrag zien. 

Velen van jullie, wanneer je gaat, wanneer je bij ons bent geweest en 

zegt: "Het heeft geen effect op mij." Omdat dit een betekenis heeft, 

wanneer het werk, wanneer de energie aan de achterkant zit, niet op 

naar voren. En dan is het zo zwaar beladen, dat het de Ziel niet toestaat 

zich naar voren uit te breiden, dat je de visioenen kunt zien. 

 

In de proeven die de afgelopen week en de komende week en daarna 

in de toekomst plaatsvinden, evalueren we hoe we deze vorm van het 

brein van de mens kunnen veranderen.  



Het is uitbreiding, om een balans te creëren die in één keer (:50). je kunt 

beslissen en je kunt leren transmuteren. Sommigen van jullie die de 

afgelopen week hebben deelgenomen, moeten ergens tussendoor een 

verandering van emotie hebben gehad. Verandering van emotie 

plotseling zonder dat je het weet. Omdat we het systeem veranderen 

om te zien of het dat doet. En we zagen het meteen in de grafieken. 

 

In een toekomstige test, wanneer we jullie door de dimensie van 

lichamelijkheid loodsen, zullen we hier nog verder op ingaan. We gaan 

verder in het begrijpen van de totaliteit van wat we leven noemen. Hoe 

zullen we dat doen? Hoe brengen we dat in werking? Hoe kunnen we 

dit veranderen in de toevoeging van het begrijpen van het werk? Hoe 

kunnen we veranderen in Totaliteit, de dimensie van het bestaan? Nu 

begrijp je het. In de dimensie van het plasma, je noemt het "rugwind" 

van de Aarde, magnetisch veld van de Aarde. In de hersenen van de 

mens, omdat de Ziel zo perfect in het centrum zit. De rugwind wordt 

gecreëerd als een materiestructuur van de lichamelijkheid van de 

hersenen van de mens. En tegelijkertijd, als je dit begrijpt, heb je een 

ander dilemma bij je, (:52). en dat is, omdat het staarteinde zo in 

interactie is met het lichaam van de man, met de veldinteracties van 

wat wij noemen, magnetisch veld van de Aarde, geen keuze heeft. 

 

Dit zijn je hersenen. Dit is de vorm van je hersenen. Dit is het 

gravitationele magnetische veld van de Aarde. Dus de Ziel zit, houdt 

vast, zoals de Ziel van de Planeet. Wat doet het? De Aarde heeft Inertia, 

het "tweede wapen" van de materiestaat, zoals jullie het noemen, de 

STP, en het trekt. Terwijl het trekt, creëert het de vorm van de man. Hier 

is de andere helft van jullie veldkrachten naartoe verdwenen. In 

wisselwerking tussen de STM en de STP van de man, heeft de mens het 

deel van lichamelijkheid gecreëerd, gecompenseerd, de storm heeft de  

 

 



hersenen omhoog geduwd en het reliëf van lagere energie gecreëerd, 

de fysieke conditie genoemd. Daarom maakt het niet uit waar je op 

Aarde loopt, je hebt altijd die toestand. Dit is waarom we zien wat we 

doen, (:54). wat we hebben, en hoe we de totaliteit moeten begrijpen. 

We moeten begrijpen dat het scheppingsproces hetzelfde is. Als je kijkt 

naar de grotere schaal hiervan, als je kijkt naar de vorm en de positie 

van ons zonnestelsel ten opzichte van het centrale punt van de 

melkweg, dan zie je dezelfde vorm. Het houdt zich niet alleen vast, het 

heeft veldkrachten die het duwt, energie vrijmaakt. Dit is waar het 

allereerste artikel dat ik publiceerde over het ontstaan van een zwart 

gat. De nadruk ligt hierop. Zwarte gaten absorberen niet. Ze stralen 

meer uit dan ze absorberen. Ze absorberen overal vandaan. De lagere 

velden versmelten in hen en geven ze af aan grotere, sterkere velden. 

Wat ze loslaten bepaalt de vorm van het sterrenstelsel. Wat de Ziel van 

de mens loslaat, bepaalt de vorm van de mens. Met betrekking tot zijn 

omgeving van de Aarde, of onze Zon, ons zonnestelsel in zijn 

melkwegstelsel, en dezelfde vorm van het melkwegstelsel, met 

betrekking tot het centrale punt van het universum. Als je, zoals ik 

vorige week uitlegde, (:56). naar een bos gaat, je de weg kwijtraakt en je 

probeert de weg terug te vinden, dan zijn de vorm, de dimensie en de 

richting van wat wij noemen, de bomen, geeft je aan waar de Zon is, 

welke richting je op gaat, in welke dimensie en welke richting je op 

moet. Waar is de zon? Waar is het noorden? Waar is het zuiden? Als je 

de bomen ziet, zijn de zwaardere takken, de langere takken, naar de zon 

gericht. De dunnere takken zijn weg van de zon, omdat ze meer energie 

absorberen. In de melkwegstelsels, wanneer wij, onze wetenschappers, 

begrijpen hoe de melkwegstelsels gevormd zijn, tonen ze ons allemaal 

de weg naar het centrum. We noemen een boom de bladeren en de 

takken.  

 

 

 



We noemen het ‘een sterrenstelsel met de sterren en het 

planetenstelsel’. Maar in feite is het dezelfde entiteit, dezelfde entiteit als 

één. De richting van de veldstroom van de magnetische velden ervan, in 

plaats van de vorm van het sterrenstelsel, zal ons laten zien in welke 

richting de wind van het centrale systeem van het universum waait. Zijn 

we op de noordpool van het universum? Zijn we op de zuidpool van het 

universum? Als we het magnetische zwaartekrachtveld van ons 

sterrenstelsel meten, kunnen we onze positie bepalen. Degenen onder 

jullie die in UFO's reizen, moeten deze kennis verwerven voordat ze erin 

stappen. (:58). Brengt je kapitein je deze kant op, waar je naartoe wilt, 

die kant op? Omdat je dochter is verhuisd naar welkweg "zo en zo." Nu 

begrijp je het. 

 

De vorm, de dimensie en de richting van de veldinteractie van de 

Unicos zullen ons dicteren, ons de weg wijzen naar onze Schepper, naar 

het centrale punt. Dit is hoe de mensheid zijn kennis moet uitbreiden, 

zijn begrip van uitbreiden, zijn proces van kennisverwerving uitbreiden, 

door de zwakkere velden van het universum, als hij met het plasma 

werkt. En niet door dit massieve, alles moet groot zijn. Want als het 

groot is, creëert het macht en zul je er bang voor zijn. God, jullie 

Schepper, komt tot jullie door de zwakste krachten van de velden, en 

jullie weten het niet eens, omdat jullie hem zo groot willen hebben. 

Daarom zit hij in elke cel, elk bestaan, elke gedachte van jou. Omdat je 

niet geleerd hebt, niet fysiek te zijn, niet naar het grootste ding te kijken. 

 

Ik zei altijd, als je naar communistische landen als Rusland gaat, als je 

naar plaatsen als kerken en moskeeën gaat, als je naar de kantoren van 

de regering gaat, dan maken ze het zo groot, dat je in een klein huis 

woont, dus dit grote ding moet wel heel belangrijk zijn. (1:00). Angst 

voor grootte, niet wetende dat er geen Ziel is in geen van deze  

 

 



gebouwen, zelfs niet in de kerken of moskeeën, want de kracht van de 

schepping komt van het kleinste, de essentie van de gemene deler van 

het leven van het universum. Als het zo groot had moeten zijn, zou je 

nooit hebben bestaan, het zou je zo hard hebben geraakt dat je niet 

eens kunt bestaan, het kunt verdragen. De liefde van de moeder komt 

van die kleine strelingen van aanraking, niet van de zware knuffels en 

klappen. Wanneer je slaapt en de vingers van de moeder door je haar, je 

huid gaan en je aanraken en ze zegt: "Ik hou van je", dan voel je dat. En 

dit is de liefde van de Schepper. En de mens heeft dat niet begrepen. Als 

je denkt dat de mens op een dag de Schepper in een reusachtige 

entiteit zal zien, heb je zelfs de essentie van de Schepping niet 

begrepen. 

 

En het is hetzelfde met onze artsen, het is hetzelfde met onze 

wetenschappers. Om de STM te bereiken, uit te breiden, moet je naar 

het laagste niveau van krachtvelden reiken als een plasma, niet met 

een grote hamer en een voorhamer. Als je naar de steen kijkt, met al 

deze kracht, als je naar deze bergen kijkt met een enorme omvang, wat 

bepoedert hen dan? Wat maakt ze kapot? Wat vernietigt hen en wat 

maakt hen, kleine druppels regen, ontvangt door de barsten, (1:02). stap 

voor stap, en dan uitbreiden. De mens heeft het proces van de 

Schepping niet geleerd. De mens heeft het proces van de Schepping 

niet begrepen. 

 

En daarom zien de systemen, de technologieën die we testen en 

ontwikkelen er zo geweldig uit, omdat we geleerd hebben om op de 

zachte manier te komen. De kleine, de manier waarop je bent 

geschapen. Je komt met de woede, je komt met de zware velden, je 

geeft jezelf Alzheimer, je geeft jezelf Parkinson, je geeft jezelf alles wat je 

lichaam niet kan bevatten.  

 

 



En dan noem je het: "Ik ben ziek, ik heb deze ziekte, ik heb die ziekte." 

Omdat je het niet weet, gebruik je de voorhamer van de emotie op de 

lichamelijkheid van de mens, die zwak is en op de velden van het 

universum werkt. 

 

Dit is waar de nieuwe technologie zal komen als verbazingwekkend, 

schokkend en ongelooflijk, omdat de mens nooit enig geloof heeft 

gehad in de Schepping, het proces van de Schepping van zichzelf. En 

het meeste hiervan, het meeste van deze toestand kwam voort uit 

angst, religie en degenen die de mens misbruikten. Nu begrijp je het. Ga 

dieper in jezelf, sta toe dat de velden van de Schepping je aanraken en 

niet de stenen van het leven van de lichamelijkheid, (1:04). waar het 

lichaam niet tegen kan. De kleine aanraking, de kleine liefde, de kleine 

essentie van geven en het creëren van de toestand die het zwakkere 

toelaat om binnen te komen. Je ontvangt de zwaksten, je geeft de 

sterksten. In dat proces worden je sterksten de zwaksten voor de 

energie van iemand anders, om de essentie van zijn creatie te worden. 

Nu begrijp je waarom ik blijf zeggen, zoals ik al jaren onderricht, het hele 

proces van de Schepping, in het eenvoudige woord van liefhebben. 

 

Misschien begrijpen jullie als Kenniszoekers vandaag een beetje meer 

over de essentie van jullie eigen creatie en hoe jullie chaos hebben 

gecreëerd met de stormen en verwoestingen van jullie eigen emotie, 

die de lichamelijkheid niet aankan. Misschien, misschien begrijp je vanaf 

nu hoe je de energieën van het universum absorbeert. En dan leer je 

daarmee hoe je de Ziel kunt uitbreiden om de passagiers van de Unicos 

te worden en niet alleen passagiers van de planeet Aarde, of dit 

universum. En dan misschien, als je begrijpt hoe laag je kunt gaan, dan 

vind je de kracht van het veld van de Schepper. 

 

 

 



Als je steelt, voeg je iets toe. Je maakt het zwaarder. Je maakt het sterker. 

En daarom is stelen niet toegestaan. Want je loopt weg van de zwakkere, 

(1:06). wat de essentie is van de lijn van je verbondenheid met je 

Schepper. Hoe zwaarder je de last draagt, hoe langzamer je gaat. 

 

Ik hoop dat je vandaag iets geleerd hebt. Ik hoop dat je hebt begrepen 

hoe en op welke manier het leven voor de mens moet zijn. Niet alleen 

op deze planeet, niet alleen in het brein van de mens. En nu zie je 

overeenkomsten in de werkelijke toestand van het leven, wat jullie 

ziektes noemen en wij stormen, weersomstandigheden en seizoenen. Ik 

hoop dat we met de nieuwe technologie en het begrijpen hiervan de 

volgende stap kunnen zetten. 

 

Gisteravond zei ik tegen iemand voor me in dezelfde kamer waar ik nu 

zit, dat dit me allemaal niet interesseert. Wat mij interesseert is om de 

mens te laten zien hoe hij de spanwijdte van de Unicose kan vliegen. Hij 

kan de schoonheid van de Schepping zien, niet met raketten en 

ruimteschepen en elke andere materiële voorwaarde, maar door de 

essentie van de kracht van zijn eigen Ziel. En het heeft die 

straalaandrijving niet nodig om sneller te kunnen opstijgen. Het moet 

de laagste energievelden begrijpen, dat is de weg naar zijn Schepper. 

En dit is een heel groot dilemma voor de mens. Hoe te leven in beide 

dimensies van kracht van zijn toestand van lichamelijkheid, en de 

zwakke, in de kracht van de lijnen naar zijn Schepper. (1:08). Verbinding 

met zijn essentie van zijn eigen schepping. 

 

Hartelijk dank voor vandaag. En ik hoop dat ik je ogen heb geopend in 

een nieuwe dimensie. En straks opent uw test, uw samenwerking met 

de Keshe Foundation, die deur. Voor jou en voor hen die geleidelijk 

leren, leeft de mens twee levens, schizofreen.  

 

 



Het ene is een duivel en het andere is een engel. De duivel is de 

lichamelijkheid van de mens. Hij moet alles doen om het te behouden. 

En de engel is de STM die verbonden is met de lijn van de Schepper. We 

gaan even pauzeren. We komen terug om eventuele vragen te 

beantwoorden.  

 

<< Pauze >> 507. KSW 12 oktober 2023 (1:16). 

 

MTK- Niet echt, we doen hetzelfde als altijd. Als er vragen zijn om te 

beantwoorden, proberen we het. En we proberen ze te begrijpen en te 

beantwoorden. De gebruikelijke manier waarop we aankondigingen 

doen, als die er zijn, hebben we geen aankondigingen. Het proces voor 

de Londense conferenties en het Congres en de hele weeksessie is aan 

de gang. Het adverteren zou op de 16e moeten beginnen, 

internationaal met uitnodigingen. En de locatie, dankzij een van onze 

dierbare kenniszoekers, is al vastgesteld, is er voor de 

ambassadeursbijeenkomst, is in een van de meest prestigieuze 

locaties, en kan niet beter zijn. En de uitnodiging, uitnodiging aan 

ambassadeurs in Londen, begint volgende week, openbare 

aankondigingen in de media, internationale media, begint de week 

daarop. 

En we zullen zien hoe de promotors die we deze keer hebben 

binnengehaald hun werk doen. 



En op basis daarvan proberen we toestemming te krijgen van de 

Chinese autoriteiten om het evenement in december of januari in 

Peking te houden. En deze dingen zijn niet zo gemakkelijk in China. Er 

zijn vele, vele, vele dingen die moeten worden goedgekeurd. Hopelijk 

kunnen we een akkoord bereiken om de derde sessie in China te 

houden. En vanaf dan gaan we verder naar Tokio, Peking. En dan van 

Tokio naar, hoogstwaarschijnlijk, Teheran, in Iran, Washington en 

verder, zoals we van plan waren, voor de Corona, zoals u... (1:18). Dus, we 

beginnen conferenties te geven in verschillende landen, en de Corona 

kwam tot stilstand, er is een vervolg, maar deze keer is het niet alleen 

een conferentie, we laten technologieën op het scherp van de snede 

zien. 

 

We hebben afspraken met onze, wat wij noemen, partners. Wat in het 

openbaar zal worden getoond en wat niet. En dit zal geleidelijk, zullen 

we uitleggen, de ontwikkelingen die worden weggehouden van wat 

we noemen, publiek, als onderdeel van de ontwikkeling en 

samenwerking met naties. En een deel dat het openbare leven 

beïnvloedt. Zoals landbouw en energie en de rest die in 2024 zal 

plaatsvinden via ons partnerschap met de Chinese regering. En we 

gaan die kant op. 

 

Degenen onder jullie die proberen de conferentie in Londen bij te 

wonen, of het nu de hele zaterdag is, twee sessies, of de 

ambassadeursbijeenkomst, of de hele week. Maak alsjeblieft je weg af, 

want na de 16e zullen we letterlijk geen mogelijkheid zien om iets te 

controleren, want nu gaat het in de hand van de promotors en zij, zij 

hebben hun eigen manier om dingen te doen en de operatie van het 

runnen, van wat wij noemen, het organiseren, het accepteren van de 

mensen ligt bij de organisatoren. 

 

Als je een specifieke persoon hebt van wie je vindt dat hij of zij 



uitgenodigd moet worden, of de informatie moet ontvangen, als hij of zij 

wil deelnemen aan de bijeenkomst, zoals jullie premiers of wat dan ook, 

dan kun je de informatie sturen naar info@keshe.foundation en geven 

we het door aan de promoters. Velen van jullie hebben ons de links 

gestuurd naar jullie premiers, naar de hoge kantoren van jullie regering. 

(1:20). We hebben twee niveaus van uitnodiging, degenen die we 

uitnodigen, zoals de ambassadeurs, en degenen die de informatie 

ontvangen, zij moeten zich registreren voor de conferentie. 

 

Enkele van de meest vooraanstaande mensen staan op de lijst van 

genodigden. We hebben NASA's uitgenodigd, die ook zullen komen, en 

mensen van Tesla, omdat we het werk van dit bedrijf sterk zullen 

beïnvloeden, zowel aan de ruimte- als aan de voertuigkant. De 

ontwikkeling en vrijgave van levitatieauto's, zoals wij het noemen, door 

middel van magnetische plasmavelden, zal een einde maken aan 

elektrische auto's en aan energieverslindende toestanden. Dus we 

hebben degenen die hiermee te maken krijgen, en degenen van wie u 

denkt dat ze hun werk kunnen beïnvloeden, uitgenodigd voor de 

conferentie. 

 

Deze conferentie heeft, zoals ik al eerder zei, een speciale verbinding 

voor de wereldleiders van de Zoomsessie. Dit betekent dat alle 

wereldleiders, presidenten, premiers, die niet naar Londen kunnen 

komen vanwege de, wat wij noemen, problemen met het ontvangen 

van deze mensen, de wereldleiders live kunnen deelnemen aan de 

sessie, via een specifieke manier, we weten het, zij zijn het en stellen 

met hen op, om de presentatie te zien, om de verandering te zien. En 

het is voor hen, hoe de situatie met hun regeringen op te zetten. Als je 

je herinnert dat we in 2011, 2012 de sleutel gaven met de technologie. 

Deze keer via Zoom, 

mailto:info@keshe.foundation


In plaats van de sleutel aan de ambassadeur te geven, zijn de 

ambassadeurs aanwezig en kijken de leiders naar wat komen gaat. En 

het mooie is, deze keer zien jullie als Kenniszoekers wat jullie leiders 

weten en wat ze niet doen, of eraan doen. (1:22). 

 

Eén ding is zeker: de technologische implicaties en de implementatie 

ervan zullen in 2024, 25 jaar in China zeer snel gaan. We maken er deel 

van uit, we houden het in de gaten en hoe we de verandering en het 

denken van de overheid beïnvloeden. Het grootste probleem voor ons 

was om de mentaliteit te veranderen en de mensen te laten volgen. Als 

je 10 jaar geleden had gezegd: een man van 90 of 80 weet niet hoe hij 

een telefoon moet gebruiken. Nu zien we mannen van 100 met een 

mobiele telefoon op zak en ze zijn actiever dan de 18-jarigen, omdat ze 

met iedereen praten die ze niet konden. Ze zijn zo actief op de 

webpagina's, dat is ongelooflijk. 

 

Dus we moeten jullie opvoeden, jullie moeten jullie onderdanen, jullie 

regering opvoeden. Als je lid bent van mensen die invloedrijk zijn en 

directe toegang hebben tot jullie presidenten of wat wij de leiders 

noemen. Alleen, dit is alleen voor jullie presidenten, zij krijgen een 

directe lijn Zoom. We weten dat er vandaag vijf presidenten aan de lijn 

zullen zijn. We weten wie het zijn, ze hebben onze uitnodiging al 

geaccepteerd. Dus, het hele zaad is er klaar voor. We hebben gevraagd 

of één van de vijf beste naties ter wereld de openingsboodschap wil 

sturen voor de opening van de conferentie. Als het wordt 

geaccepteerd? ... is het om de boodschap van vrede te geven, op de 

opening van de Keshe Foundation conferentie in Londen. 

 

Zoals het zegt: "Het is technologie in ruil voor vrede". En de vrede komt 

pas als onze leiders begrijpen dat hun macht in vergelijking met de 

macht van de schepping en de kennis, niet geëvenaard kan worden. 

(1:24). Zoals ik al vaak heb gezegd, en ik was gewend om zaken te doen, 



wij zakenmensen maken jullie politici, en wij wetenschappers maken 

de wereldleiders. En wat we aan de legers leveren, wat we aan 

ruimtetechnologie leveren, dicteert de kracht van de natie, die gaat 

dicteren. En in die positie hebben we een perfecte partner gevonden 

om vrede te creëren via de mensen met wie we samenwerken. 

 

Dus, als je toegang hebt tot, of als je wilt dat agentschappen, of het nu 

milieu, of wat je noemt, ruimte, of wat dan ook in je land zijn, of 

mensen die je kent, in Londen zouden moeten zijn, stuur ons dan een 

e-mail, wie ze zijn, wat ze zijn, en wij geven het door aan de promotors 

en zij zullen de uitnodiging versturen. Hoe dan ook, we komen letterlijk 

samen in Londen voor de Londense conferentie en het congres en de 

onderwijsweek en ik hoop dat u geniet van uw tijd bij ons. 

 

Zijn er nog vragen? 

 

V: ... Als 8 miljard niet genoeg is voor ruimtekolonisatie, wat is dan 

het juiste aantal dat nodig is voor mensen om het universum te 

verkennen, er te leven en aanwezig te zijn? 

 

K- Het antwoord is heel eenvoudig. Elke planeet, elke ster heeft een 

Ziel en leven in zich. (1:26). Het maakt niet uit of we het fysiek met de 

ogen zien of dat ze op de grond zijn, boven de grond, onder de grond, 

of in het water, of in de atmosfeer ervan, zoals wij op deze 



planeet. En je gaat gewoon het internet op. Zet gewoon "hoeveel 

sterren zijn er in het universum?". En dan begrijp je hoeveel we er 

nodig hebben. Zo simpel is het. 

 

En de aarde is niet de enige kwekerij. En er is geen concurrentie. En de 

STM zal nieuwe sterren creëren. Degenen onder jullie die hun tijd goed 

hebben uitgezeten, voor de wereld van de Schepping, en dan 

begrijpen jullie, dat jullie een van degenen zijn die perfect moeten zijn. 

En zelfs als we de helft van de 8 miljard verliezen om nieuwe sterren te 

worden, en de andere helft om de anderen te verheffen, om wat wij 

noemen, de leraren van de toekomst te worden, dan begrijp je het, 8 

miljard is niets. Het is niet eens een fractie van de sterren in ons 

sterrenstelsel. 

 

Nog een vraag? 

 

R: Er is een interessante schatting dat astronomen schatten dat er 

ruwweg 10.000 sterren bestaan voor elke zandkorrel op aarde. Het geeft 

je een soort concept. Wauw! 

 

K- Je wilt de woestijnen met het zand en de stranden met het zand erop 

niet kennen. (1:28). 

 

Soms komt er iets heel interessants naar boven, als we het zouden 

kunnen begrijpen, want ik heb geprobeerd het te begrijpen. Hoe komt 

het dat we zulk mooi strandzand hebben, bij de oceanen en zeeën en 

wat dan ook, en dat we hetzelfde soort zand in de woestijn hebben? 

Hoe zijn ze ontstaan? Zijn de oceanen uit de woestijnen ontstaan, of 

zijn woestijnen uit de oceanen ontstaan? Of sommige wel. 

 

Nog een vraag? 

 



V: ... Dank u voor uw prachtige lessen meneer Keshe, we houden van u. 

Ons hart breekt voor Palestina, is er iets dat gedaan kan worden om 

vrede te brengen? 

 

K- Dit is geen oorlog, dit is letterlijk slavernij van een moderne 

Arabische 21e eeuw, gesteund door een van de meest onrechtvaardige 

naties. Zoals je weet, werk ik al tientallen jaren hard om het Palestijnse 

volk te steunen, niet hun regering of wat dan ook. Zelfs voor de start 

van de Keshe Stichting. (1:30). Ik ben me bewust van hun behoeften en 

hoe miljoenen mensen letterlijk in een open gevangenis zijn gestopt, 

die de Gazastrook of de Westelijke Jordaanoever wordt genoemd. Je 

moet begrijpen dat wanneer ik naar deze foto's kijk, omdat ik 

connecties heb met de Palestijnen en Israëli's, ik een andere kant wil 

openen, ik heb dit eerder gedaan, als je het niet begrepen hebt en niet 

geluisterd hebt. 

 

De Israëlische zakenlieden, de Israëlische bouwbedrijven, "wrijven zich 

in de handen met goud." Ze zijn zo gelukkig. Elke keer, om de paar 

jaar, maakt het niet uit of de Palestijnen aanvallen of de Israëli's 

aanvallen, de Israëli's vernietigen de meeste gebouwen die gebouwd 

zijn. En de meeste van deze gebouwen komen via de Israëlische 

grenzen binnen. Er is dus een investering van Palestijnse slaven 

buiten, die geld naar hun familie sturen om in deze "open 

gevangenis" te leven. En dan wachten de Israëlische zakenlieden en 

bouwmensen erop om het te vernietigen. En dan elke keer als ze een 

boost nodig hebben in 



Israëlische economie, ze dwingen de regering om Gaza te bombarderen. 

En wij sturen cement, de bouw, de rest van Israël. 

 

Er zit een humanitaire kant aan. Maar je moet begrijpen dat er veel is. 

Ik heb dit de afgelopen week besproken met mensen die ik heb 

ontmoet. En er zijn veel dingen die veel vragen oproepen over de 

situatie met Gaza en de Palestijnen en Israëliërs. Je moet begrijpen dat 

het wapenbeleid van de Verenigde Staten deze situatie heeft 

gecreëerd. (1:32). Het verkopen van wapens, het bewapenen (met 

wapens) en het creëren van banen in de Verenigde Staten, in een 

poging om een supermacht te zijn, is waar het gaat komen, waar het 

gaat komen tot een einde in 2024, 2025. 

 

De nieuwe technologie zal de Amerikaanse superioriteit naar "zero-

superiority" brengen, wat betekent dat ze geen macht zullen hebben 

en gelijk worden aan andere naties. Je moet begrijpen wat wij noemen 

de cyclus van het leven in Iran gedurende 2500 jaar, in de tijd van 

Darius en Kourosh. Naties werden deel van Iran, leiders werden lid van 

het Iraanse, wat wij noemen, rijk. Niet door te vechten, door te weten, 

door zich aan te sluiten bij de natie, vreedzaam te worden, er is geen 

behoefte aan soldaten, ze weten het, ze kunnen uitgeven, ze kunnen 

hun burgers een normaal leven laten leiden. Omdat het bouwwerk 

gebouwd is op de ethos van Mitra en Zoroastrisme. 

Ze brachten vrede in hun naties. Er was geen behoefte aan oorlog. 

 

Nu zien we het tegenovergestelde met het Amerikaanse beleid. Kijk 

maar naar het nieuws van de afgelopen 24 uur. Boeing levert 1000 

geavanceerde bommen aan Israël. Als je deze bommen naast elkaar 

legt en laat ontploffen, (1:34). zal de helft ervan de helft van Israël 

vernietigen. Waar gaan ze deze 1.000 bommen van Boeing gebruiken? 

Hoeveel kinderen van Palestijnen, Egyptenaren, Israëli's en Amerikanen 

zullen er nog sterven? Toen de Israëli's de Palestijnen (aan hun haren) 



uit hun huis sleepten om de gebouwen te vernietigen, om nieuwe 

gebouwen voor het Joodse volk te bouwen, zagen we dat niet in het 

openbare nieuws. Ik krijg er beelden van. 

Als Israëliërs uit hetzelfde gebouw van... ze namen met geweld op 

dezelfde manier, is een wereldmisdaad. Omdat CNN heeft besloten. 

 

Deze gruweldaden moeten stoppen en dat gebeurt pas als er een 

rechtvaardige macht op deze planeet is. Wanneer er geen noodzaak is 

om te vechten, wanneer dat wel het geval is, is niemand machtiger dan 

de ander. En door onze overeenkomst zullen we dit punt bereiken. Zij 

wilden 7 tot 10 jaar, ik wil het in 1 tot 2 jaar. En de technologie zal 

zegevieren, zodat de "wapenpolitiek" overbodig wordt. En deze 

agressie in Gaza heeft veel vragen opgeroepen. Je kijkt naar de cijfers, 

hoeveel raketten zijn er geraakt, bla, bla, en hoeveel mensen zijn er 

gedood. We kijken naar de veiligheidsstructuur. Hoe konden de 

Palestijnen, die geen productiecapaciteit hebben, duizenden raketten 

binnen de grens van Israël brengen, (1:36). zonder de meest 

geavanceerde inlichtingenorganisatie, die de Israëli's en de 

Amerikanen "zichzelf inwrijven" te zijn, niet hebben gezien? Ze praten 

hier niet over, omdat het beschamend is. Het is absoluut beschamend 

wat we zien. Hoe zijn deze mensen erin geslaagd om zoveel wapens 

naar de grenzen te brengen, die deze chaos kunnen veroorzaken? 

 

Het Israëlische volk heeft de regering gevraagd, ze moeten de vraag 

stellen: "Vergeet wat hier gebeurt. Hoe kan het dat al het geld dat we 

uitgeven, al het geld dat Amerika ons geeft, al het geld dat we krijgen 

van de Palestijnen, van de Saudi's en van alle anderen, ons niet deze 

(informatie over deze) situatie heeft gegeven?". Je moet begrijpen, de 

dag van de aanval, 



dit was historisch gekozen. De aanval was gepland voor 6 oktober, de 

nacht van de 7e. Ga 50 jaar terug in de tijd, degenen onder jullie die 

zover terug kunnen gaan, wat gebeurde er rond 6 en 7 oktober in 

Palestina? Zesdaagse Oorlog, de Yom Kippoer Oorlog. Die dag, binnen 

zes dagen, namen de Israëli's de halve Sinaïwoestijn in, omdat de 

Amerikaanse inlichtingendienst hen vertelde dat deze Arabieren klaar 

stonden om binnen te vallen, dat de Egyptenaren binnenkwamen, dat 

de Syriërs binnenkwamen, om Israël letterlijk weg te vagen. En op dat 

moment gaven de inlichtingen aan de Israëli's hen de overhand, de 

Amerikanen stuurden alle wapens naar Israël, en ze kregen de helft van 

de Sinaïwoestijn in handen, en de meesten van jullie die Jaffa-

sinaasappels eten, weten wat er is gebeurd, hoe ze zijn gekomen. Het 

heeft de woestijn veranderd, door asfalt in de Sinaïwoestijn aan te 

brengen, (1:38). waardoor de sinaasappelbomen, die jullie de Jaffa-

sinaasappel noemen, zijn gaan groeien. 

 

Dit werd min of meer op dezelfde dag gedaan. Maar ze vertellen het je 

niet. De Israëli's hebben het zo druk en schamen zich voor wat er met 

hen is gebeurd. Maar het probleem is, waarom moesten de Palestijnen 

zo ver gaan? Waarom moesten ze zo ver gaan? Het is verkeerd. Maar, is 

hen een optie gelaten om daar te zijn? Op dit moment zijn er meer 

Israëli's gedood dan Palestijnen. Met alle machtige macht van de 

Verenigde Staten. Met alle macht van de Verenigde Staten. En hoe 

hebben de Palestijnen 10.000 raketten op de grenzen van Israël 

afgeschoten? En hoe en waarheen hebben ze die verplaatst? U wilt het 

niet horen, Israëli's willen er niet over praten. Als dit op een andere plek 

in de wereld was gebeurd, zou de Israëlische president onmiddellijk 

ontslagen moeten worden. Hij heeft de natie in de steek gelaten voor 

de veiligheid. Met alle macht die ze hebben, alle satellieten, alle 

camera's op afstand op de Gazastrook, al het andere, waar komen die 

vandaan? (1:40). 

 



Hebben de Palestijnen een nieuwe technologie gebruikt om niet 

gezien te worden door satellieten? Hebben de Arabieren die alles aan 

de Israëli's rapporteerden, hun mond gehouden? Er zijn veel dingen 

die beantwoord moeten worden. Maar de grootste vraag is, waar heeft 

de Israëlische beveiliging gefaald? Om 10.000 raketten te zien 

oversteken? Waarschijnlijk komt een deel ervan uit de Oekraïense 

oorlog. De Oekraïense officieren hebben de helft van de wapens 

gekregen om hun land te verdedigen en verkopen ze aan anderen. 

 

Het meest vreemde is, was een vraag die ik de afgelopen dagen stelde 

aan een van de mensen in defensietechnologie, waarom laten zij, 

Israëli's, de raketten niet zien met het label erop. De meeste zijn 

gemaakt in de Verenigde Staten. Waarschijnlijk wel. En veel raketten 

die naar Oekraïne zouden gaan, hoe kunnen die in Palestina 

terechtkomen? Het heeft geen zin om de Iraniërs die leveren de schuld 

te geven. Het is... kijk naar Oekraïne, waar zijn de raketten naartoe 

verdwenen? Met de vinger wijzen werkt niet. We zijn hier niet om 

Palestijnen of Israëli's te verdedigen. Ik keek, zoals ik al jaren doe, naar 

de overkant. Wie is fout, wie is goed, waarom vechten ze? Dat is hun 

probleem. (1:42). 

 

We moeten zorgen voor een technologie die deze dingen niet laat 

gebeuren. We moeten een toestand creëren waarin naties, 

samenlevingen, religies en rassen in vrede met elkaar kunnen leven. 

Dit is de reden voor de conferentie in Londen. Het heeft geen zin om te 

proberen de aandacht af te leiden van Palestijnen die raketten afvuren 

op Israël, of hoeveel Israëliërs er op Palestina schieten. We moeten een 

oplossing vinden, zodat deze toestand niet bestaat. Het heeft geen zin 

om de Palestijnen in een andere ster te veranderen, geef ze een ster, 

geef ze een planeet. Zal 



doen we dat ook met Israëli's? Of kunnen we dit hatisme veranderen in 

vriendschap, samenwerking, samen opereren? 

 

En de belangrijkste oorzaak hiervan is op dit moment de Verenigde 

Staten. Waarom houdt een bedrijf als Boeing 1000, hoe noem je dat, 

raketten klaar om geleverd te worden? Hoeveel jaar gaat Israël nog 

betalen voor deze raketten? Hoeveel criminele systemen moeten er 

nog gebouwd worden, dat creëert fondsen voor, dat het betaalt voor 

deze dingen? (1:44). Een contract van 3 miljard met Duitsland voor 

nieuwe raketten (van) Israël, als ze zo'n contract hebben, als ze zo'n 

technologie hebben, wat moeten ze dan met wapens van Boeing? 

Duitsland heeft net zelf getekend voor dit, een van de grootste 

defensiewapencontracten, verkocht door de Israëli's (aan de Duitsers). 

Dus de Israëli's konden de Saoedi's en de bases van de Amerikanen in 

Irak niet verdedigen. Nu verkopen ze hetzelfde aan de Duitsers? Welke 

ministeries in Duitsland hebben welke smeergelden (steekpenningen) 

ontvangen die we bij hen in de EU hebben gezien, om zoiets te krijgen, 

zet Duitsland onder zo'n last. 

 

Dit is wat we moeten begrijpen. Met als voorwaarde dat ze 

samenleven. De haat is het resultaat van jarenlange onderdrukking. De 

situatie is nu zo dat er van de 9 miljoen inwoners van Israël bijna 5 

miljoen Palestijnen zijn. Het aantal Joodse burgers is lager dan het 

aantal Palestijnen. En dit aantal neemt toe. In de komende 10 of 15 jaar 

zal het aantal Palestijnen dat in Israël geboren wordt, tweederde tot 

eenderde zijn. Je moet begrijpen dat veel Joodse meisjes en jongens 

buiten hun geloof trouwen. Dit is een van de grootste problemen voor 

de Joodse gemeenschap over de hele wereld. Ze trouwen met 

moslims, ze trouwen met christenen, ze trouwen met boeddhisten, ze 

trouwen met iedereen behalve Joden. Joden hebben dus niet dat 

aantal om meer te creëren. (1:46). De Joodse vrouwen zijn als konijnen, 

ze maken zoveel kinderen als ze kunnen, maar het aantal komt niet 



overeen met dat van de Palestijnen. 

 

In de komende 15, 20 jaar zullen de aantallen geleidelijk toenemen. De 

meerderheid zal niet toestaan dat de minderheid regeert. We hebben 

dezelfde situatie als in Zuid-Afrika. En we zullen meer van deze 

conflicten zien opkomen, tenzij de Israëli's de voorwaarden scheppen 

voor vreedzame coëxistentie tussen alle Palestijnen. Hoe komt het dat 

een half miljoen in de Gazastrook moet blijven en 4,9 miljoen, 5 miljoen 

binnen Israël? Waarom kunnen we de grenzen niet openen en er één 

natie van maken? Is jouw... Dit gaat gebeuren, het is onvermijdelijk, het 

kan absoluut niet gestopt worden in de komende 20 jaar. Nog eens 1,5 

miljoen Palestijnen uit Gaza toevoegen om van Israël één land te 

maken, het zal gebeuren. 

Een natie met twee staten werkt niet en zal niet werken. Israël bestaat 

op dit moment voor 60%, 55% uit Palestijnen, 40%, 45% uit Israëli's. En 

90%, 80% van deze Israëli's die daartoe in staat zijn, hebben een 

Amerikaans paspoort bij zich. Er zijn maar heel weinig Israëli's die een 

paspoort bij zich hebben. Maar alle Palestijnen hebben een Israëlisch 

paspoort. (1:48). Snijden in onderwijs, snijden in water, snijden in 

elektriciteit helpt niet. Het maakt de volgende stap alleen maar erger. 

 

En binnenkort, als er tienduizenden doden vallen, zul je de reactie van 

de islamitische wereld op Israël zien. En dat is iets wat Israël moet 

vermijden. We zagen vandaag, ik heb net het bericht ontvangen, de 

ontmoeting van de Iraanse president met de prins van Saoedi-Arabië. 

Wat mensen dwingt om binnen te komen, om te praten en om tot dit 

punt te komen. De Palestijnen hadden nooit mogen gebeuren, positie, 

de situatie van vandaag moet worden opgelost dat Joden en de 



Palestijnen, zoals ze eeuwenlang deden, teruggaan en in vrede 

samenleven. Israëli's hadden van de Holocaust moeten leren, om niet 

nog een Holocaust te creëren voor de anderen, wat hen is overkomen. 

Als het niet goed voor hen was, hoe komt het dan dat het wel goed is 

voor 1,5 miljoen mensen in Gaza? 

 

Als je naar Washington gaat, als je naar het Joods Museum gaat, het 

Holocaust Museum, en je loopt door de tunnels, de geuren van de 

schoenen, dan hebben ze dezelfde Holocaust gecreëerd voor de 

Palestijnen in Gaza, en aan de andere kant, de West Bank. Ze vertellen 

het je niet. Ze hadden moeten leren om zich aan te passen aan hoe het 

was, aan de hele samenleving in het Midden-Oosten, ze zouden ervan 

hebben gehouden en ervoor hebben gezorgd. Ze kozen dit pad en 

daarmee brengen ze hun eigen ondergang. Wacht maar af. De 

aantallen nemen toe. Je zult erachter komen, 10 miljoen naar 4 miljoen, 

(1:50). 12 miljoen naar 5 miljoen, en in 25 jaar, de nieuwe Palestijnen die 

geboren worden en hun vader is gedood, 10 van hen in één huis. Eén 

vijand zijn er 5 geworden. En dit moet stoppen. 

 

En het werk dat we doen met de Chinese regering, en het werk dat we 

doen met andere landen, zal garanderen dat er een einde komt aan de 

superioriteit in het "wapenbeleid". En dat is de enige manier waarop 

het zal gebeuren. Als je niets hebt om mee te vechten, ga je praten. En 

die positie, en in het recente beleid van de Chinese regering, zie je dat. 

Coëxistentie, dialoog en ?? werken. We kunnen hier niet tegen vechten. 

Ik ben al sinds de jaren tachtig betrokken bij deze Palestijnse situatie. En 

we proberen op elke manier te steunen. We proberen de onderdanen te 

steunen. We bemoeien ons niet met de regeringen. Dit is niet het werk 

van de Keshe Foundation of mijn bedrijven in het verleden. Je durft het 

leven gemakkelijker te maken. 

 

Ik herinner me dat we in de jaren tachtig de Olympische Winterspelen 



in Canada hadden. Er waren miljoenen, duizenden en 

honderdduizenden pennen, hoeden en allerlei dingen, briefpapier, dat 

speciaal door Canada was besteld voor de Olympische Winterspelen, 

was overtollig. In een van mijn bedrijven kochten we dit overschot van 

Canada. Ik herinner me nog enkele pennen, omdat ze een beetje oud 

waren, sommige wilden niet eens schrijven. En ik verscheepte deze om 

naar, (1:52). via Israël, naar de Palestijnse scholen te gaan. En we 

verscheepten het overschot aan Canadees Olympisch schrijfgerei, als 

cadeau voor de Palestijnse kinderen die geen pen en potlood hadden 

om te studeren. Mijn werk voor vrede is niet begonnen met de Keshe 

Foundation. Jarenlang heb ik de voorraad van de kleding die we in de 

zomer in Manchester maakten, over de hele wereld gekocht en de 

Israëli's wilden er altijd een Hebreeuws label op, en het zo goedkoop 

mogelijk naar Palestina verscheept, om de Palestijnen in de Gazastrook 

en op de Westelijke Jordaanoever kleding te geven, als de winters koud 

zijn en ze niets hebben. Elk jaar werd er meer dan een kwart miljoen 

verscheept vanuit onze kantoren in Manchester. Ik heb vaak tegen 

mijn Joodse familieleden gezegd: "Het heeft geen zin om door te gaan 

met wat er aan de hand is, we moeten een oplossing vinden zodat we 

op een vreedzame en gemeenschappelijke manier kunnen leven". 

 

En deze oorlog zal de laatste zijn, dit toont een groot gat in het 

verzamelen van inlichtingen, veiligheid. En de grootste vraag is, 

waarom maken de Amerikanen de raketten niet open en vertellen ze 

ons waar ze gemaakt worden? (1:54). Ze hebben allemaal Amerikaanse 

cijfers, Amerikaanse labels, geregistreerde nummers. Je moet 

onthouden dat alle Amerikaanse apparatuur een 13- of 16-cijferige code 

heeft. En je kunt ze eruit halen. Waren deze raketten bestemd voor 

Rusland? En de 



Het Oekraïense leiderschap heeft ervoor betaald gekregen en het 

overgebracht naar een onbekende bestemming, want niemand 

weet of ze ontslagen zijn of niet. 

 

Er zijn veel vragen te stellen aan de Amerikanen, vooral aan het Witte 

Huis, en vooral aan de Israëliërs. U claimt raketten, laat zien wat de 

winkel weet. En ik weet zeker dat van de 3.000 of 4.000, En paar nog 

steeds niet ontploft zijn, of stukken van hun nummers er zijn. Voordat 

we Iran beschuldigen van leveranties, laat onafhankelijke 

internationale onderzoekers, of mensen, naar Palestina gaan en de 

aantallen in Israël controleren. En kijk of deze aantallen overeenkomen 

met de Amerikaanse export van raketten en de rest van de 

Europeanen, voordat je Iran beschuldigt. En dan vraag je het 

Oekraïense leiderschap waarom de Russen zo machtig zijn en nog 

steeds problemen voor je creëren, waar de helft van de wapens op 

andere plaatsen wordt verkocht. 

 

Er zijn veel vragen te beantwoorden. We zijn waarnemers en we 

houden toezicht. En zoals het Iraanse leiderschap zei: wij hebben er 

niets mee te maken. (1:56). Kijk naar je eigen portemonnee, aan wie je je 

wapen hebt verkocht en waar het is verkocht. Dit is een vraag die de 

internationale wereld aan Israël moet stellen. Laat ons de 

granaatscherven zien, laat ons de uiteinden zien, laat ons het 

registratienummer zien. En als ze overeenkomen met de productie in 

de Amerikaanse fabrieken, dan moeten de Amerikanen dat aan de 

Oekraïners vragen. Je moet begrijpen dat 10.000 raketten niet in een 

zak kunnen worden gestopt en meegenomen (over de grens). Ze lopen 

op de rug van draagraketten. Waar komen deze draagraketten 

vandaan? De rest is tactisch, hoe en de manier waarop ze het hebben 

gedaan. 

 

We zien dezelfde operatie in Palestina, bij het vangen van Israëliërs 



achterop de fiets. Hetzelfde als die andere Palestijnen een paar 

maanden geleden in Iran gevangen namen, Iraanse vrouwen en 

mannen op straat, dezelfde techniek, dezelfde mensen. Er werken 

huurlingen in het centrum, in het Midden-Oosten. Als ik kijk naar de 

video's, hoe deze, achterop de motor, mensen te pakken krijgen, ga 

dan terug en kijk naar wat er gebeurde in Iran, minder dan 8 maanden 

geleden. Er is veel dat niet aan onze ogen voorbijgaat. We kijken, we 

controleren. Dit zijn geen Palestijnen. Dit zijn huurlingen. Wie heeft ze 

zo uitgerust dat ze nu van Iran naar Palestina gaan? Dezelfde techniek, 

dezelfde tactiek. (1:58). 

 

Nu begrijp je het als ik zeg dat de Iraanse revolutie, geen enkele Iraniër 

ooit een Iraniër heeft gedood. Ze worden ervoor betaald. Ze worden 

betaald om dit werk te doen. Als je het afslachten, onthoofden en de 

rest hoort, dat heb je niet in Iran gedaan. Je hebt gezien hoe een 

vijfjarig kind blind werd neergeschoten. Geen enkele Iraniër heeft ooit 

gedood tijdens de Iraanse revolutie in Iran, behalve diegenen in vuur-

escorte, die weer betaald werden door degenen die hun eigendommen 

in beslag wilden nemen. Dan begrijp je het spel dat gespeeld wordt. En 

de situatie in Palestina heeft meer te beantwoorden. En een oplossing 

daarvoor is letterlijk het ontwapenen van de grootmachten die 

beweren dat "wapenbeleid" het enige beleid is, omdat het hun 

fabrieken laat draaien. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Hoe ziet u vrede in de wereld? 



R: En je hebt dat al op vele manieren beantwoord. En het tweede deel 

van haar vraag is, verklaart u de Zielen van deze mensen die mensen als 

dieren behandelen, zoals in het geval van terroristen? 

 

K- De grootste terroristen zijn de regeringen, wanneer ze terroriseren. 

En helaas begrijpen jullie het niet en overkomt het jullie. (2:00). En ze 

terroriseren in elke vorm. Omdat ze ermee weg kunnen komen. En 

afhankelijk daarvan noem je ze terrorist door ze op te blazen, noem je 

ze terrorist door ze gevangen te nemen en noem je ze terrorist door ze 

te bedreigen. Ik ben 11 dagen lang geterroriseerd door de Canadese 

overheid, de meesten van jullie weten dat. Er werd me verteld dat ik 

gedood zou worden, dat ik in de gevangenis zou belanden, wat dan 

ook. In 11 dagen, dag en nacht, ondervraagd, onder druk gezet, op het 

vliegveld van Toronto. Een natie van terroristen die anderen terroristen 

noemen. Het hangt ervan af wat je terrorisme noemt, regeringen die 

hun burgers terroriseren en degenen die niet bij een regering horen 

zijn dat ook, maar de regeringen doen het, alle regeringen doen het. 11 

dagen zat ik op de luchthavens en in de gevangenissen van Canada, 

gewoon op doorreis door Canada, op weg naar Mexico, om de 

terroristen te helpen. Terrorisme in zijn ergste vorm, jarenlang 

geterroriseerd door Belgen, en in combinatie met de dood van Fabio, 

een auto opblazen, achtervolging met hoge snelheid, vergif, en de rest. 

 

Op de een of andere manier zijn regeringen en mensen die tegen 

regeringen werken betrokken bij deze terreurdaad. Het hangt er alleen 

vanaf hoe ze het verbloemen of hoe ze het bedekken. Waar de ziel 

gaat, waar gaat de ziel van de premier van Canada, die het bevel gaf 

om mij te terroriseren? (2:02). Wat is er gebeurd met de ziel van de 

vrouw die het initiatief nam? Hillary Clinton. Zij veroorzaakte een 

hersenbloeding. Ze kreeg de hersenbloeding in haar eigen, naar haar 

eigen einde. Nogmaals, door een vredeswerk, niets anders. De ironie 

van het terroriseren van mij door de Canadezen, met de steun van 



Hillary Clinton. En dan ons lanceren van het delen van de sleutel en de 

5+1. Zij landde op het vliegveld van Ahwaz en stortte neer op het land 

van Iran en liep hersenletsel op. Ik heb altijd gezegd dat dat ironisch 

was. De vrouw die ons probeerde te terroriseren, werd zelf 

geterroriseerd. 

 

Je weet niet wanneer ze tegen je zeggen: "Elke dag word je vermoord." 

Elke dag dat je je ogen opent, laten ze je niet slapen, ze marcheren 

voor je deur, dag en nacht. Je weet niet of ze je uit je bed zullen 

sleuren. Ik zat, liggend, liggend 

gedurende 11 dagen, op het vliegveld van Toronto en in de nabijgelegen 

gevangenis. Wetenschappers gaan er doorheen. Hoeveel andere 

wetenschappers worden op deze manier geterroriseerd om hun 

technologie te krijgen? En uw premier weet ervan. We hebben geen 

verontschuldigingen ontvangen, alleen omdat ik een Iraniër ben. 

 

Hoe leven onze terroristische leiders? Dan kunnen we antwoorden. Ze 

komen in verschillende jassen, van president tot premier, tot hoofd van 

effecten, tot de koningen, tot mensen zonder geld, (2:04). die het pad 

kiezen, gaat allemaal hetzelfde. Ik hoop alleen, verheffen hun Zielen. Als 

de Canadezen, zoals ik al zo vaak heb gezegd, inlichtingen in Rusland 

hadden en mij uit Canada probeerden te krijgen, met de afspraak met 

de Belgen, dan dachten ze dat ze alle technologie en alles hadden, 

lieten ze hun documenten in mijn koffer achter, die ik publiceerde. Ze 

zouden nooit geloofd hebben wat er in Canada met me gebeurd was. 

En ik denk dat een officier opzettelijk alle documenten achterliet. 

Omdat hij het niet eens was met de manier waarop ze mensen 

terroriseren. Documenten van de Canadese overheid in mijn koffer, en 

alle methodes die ze daarvoor gebruikten. 



Toen ik de koffer opende in België, toen ze me uitwezen, opende ik de 

koffer. Het was een geschenk. Of ze hadden zo'n haast dat ze dachten 

dat ze het in hun dossier hadden gestopt, maar het zat toevallig in de 

koffer. Het zijn allemaal terroristen. De Iraanse regering, de 

Amerikaanse regering, elke andere regering, de terroristen, ze werken 

allemaal via dezelfde... 

motor. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Goedendag meneer Keshe, we hebben door wangedrag een aantal 

zware dingen in ons leven opgestapeld en ons daardoor van de 

Schepper verwijderd. (2:06). Hoe kunnen we ons bevrijden van deze 

zware velden en dichter bij onze Schepper komen? Mijn antwoord 

vandaag is om steun en hulp te bieden aan andere schepselen. 

Wanneer deze steun wordt aanvaard, verdwijnt een deel van de zwaarte. 

Heb je verder nog advies over hoe we deze zware velden kunnen 

elimineren? 

 

K- We maken allemaal fouten, zonder twijfel. Ik denk, ik maak altijd 

een grapje, dat zelfs de Schepper een fout maakte toen hij de 

mensheid schiep. Maar op een bepaalde manier... De enige manier, of 

niet de enige manier, een van de mogelijke manieren, is om de vrijheid 

van de STM beschikbaar te maken, zodat misschien degenen die we 

onrecht hebben aangedaan, vrede ontvangen en vinden, of verheffing 

met zichzelf vinden. 

Soms ben je je niet eens bewust van wat we hebben gedaan, of welke 

actie we hebben veroorzaakt bij anderen. Het is de manier die we 

kunnen doen. Er is geen andere manier. Het verheffen van de ziel 

doet niet 

Ik geef je, omdat ik iets verkeerd heb gedaan in mijn fysieke leven. Het 

beschikbaar maken, in wat ik noem, liefdevol, dat iemand die we 



onrecht hebben aangedaan, of wat we ook verkeerd hebben gedaan, 

misschien leven ze niet meer, verhoging gaat naar de Ziel, of wat dan 

ook, met respect voor. 

Dat is alles wat we kunnen doen. Er is geen doel, er is geen adres dat 

we kunnen gaan afleveren. Ik nam je jas, dit is een jas om te dragen, ik 

ben in de dimensie van Soul, ik heb geen jas nodig. Maar ik had die jas 

nodig in de winter. (2:08). 

 

En wat doen we ervoor? En waarom doen we het? Ik heb deze vraag al 

heel vaak gesteld. Waarom komen we in deze posities? En waarom als 

we vergeven, denken ze dat we zwak zijn en misbruiken ze nog meer? 

Dus de enige manier is om er te zijn, te begrijpen dat je misschien niet 

eens weet wanneer die energie, dat veld, nodig is door wie je kwaad 

hebt gedaan, en heb je er iets van geleerd? Het heeft geen zin om 

liefdadig te zijn en alles aan iedereen te geven. Dat is in de dimensie 

van lichamelijkheid. Zoveel als je ermee te maken hebt. En niet doen. 

 

Zoals ik vandaag in het onderricht zei, kijk niet, oh, ik geef heel mijn 

Ziel. Ik geef wat er is, in de essentie van wat nodig is. Er is geen 

andere manier. We leren dit. We leren dit geleidelijk en langzaam. En 

meestal zijn het de kleine dingen waarvan we denken dat ze er niet 

toe doen, die werkelijk een verandering in het leven van anderen 

hebben teweeggebracht. 

 

Nog een vraag? 

 

Een van de dingen is. Leef niet met het schuldgevoel van. Leef het 

plezier waarvan je weet dat je het kunt geven, dat zou die positie 

kunnen veranderen. De manier waarop we je in de machines toestaan 

om je Ziel uit te breiden, (2:10). je kunt het zelf doen en laten, als het 

nodig is, zal worden genomen. Het is 



Zoals wanneer je vandaag over mama wilt dromen en mama is er 

vandaag niet, omdat ze niet beschikbaar is, maar ze heeft je vandaag 

niet nodig, omdat ze het ergens anders druk heeft. Het is hetzelfde 

proces, letterlijk hetzelfde proces. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Ik deed wat stretchoefeningen en merkte toevallig dat mijn armen 

zwaaiden. Toen realiseerde ik me dat ik midden in een veldinteractie 

stond. Voor me stonden een paar pingpongballen met Gans en achter 

drie reactoren, CO2 en ZNO, en boven de Beker van de Man. Mijn armen 

begonnen te zwaaien, mijn ademhaling ging naar het middenrif en de 

velden gingen omhoog naar mijn hoofd, gericht naar de voorkant, met 

drie pulsaties, de laatste van grotere omvang. De velden gingen toen 

naar het midden van mijn hoofd en bleven pulseren met een beat. Ik 

bleef zo twee minuten en 40 seconden tussen de interactie. Ik ging in 

een stoel zitten en voelde me zo goed dat ik de tijd uit het oog verloor. 

Vraag: hoe kunnen we deze gebeurtenis begrijpen? 

 

K- Ik weet het niet, zoals ik altijd zeg, ik was er 

niet om te zien wat... R: Je zat toen niet in zijn 

hoofd. 

K- ... Op de Londense conferentie met ambassadeurs zullen we enkele 

ontwikkelingen in de wetenschap van ruimtetechnologie laten zien, 

(2:12). dat de deelnemers er deel van gaan uitmaken, je voelt het. 

Degenen onder jullie die de conferentie in Londen bijwonen, jullie 

leven zal voor altijd veranderd zijn. Je zult precies begrijpen waar ik het 

over heb, als je het over een jaar of twee jaar bekijkt, of misschien wel 

meteen. 

 

Het is de voorwaarde creëren. De positie voor de conditie creëren. En je 

creëert er een omgeving voor. En alleen jij die het ervaart, begrijpt het. 



En dit is wat ik zei toen mensen naar Linz begonnen te komen: wat je 

ook zegt, wij geloven, omdat we je die vrijheid hebben gegeven om dat 

te krijgen, om dat te testen. We hebben het toegestaan om uit te 

breiden. En alles wat we hebben gedaan is wat jullie hebben gedaan 

(de vragensteller met zijn Gans en reactoren). We creëren een 

veldomgeving. En welke velden je hebt gecreëerd, welke toestand je 

hebt gecreëerd, welke mentale toestand je daar was, dat je bepaalde 

velden hebt gecreëerd. En je zult het hoogstwaarschijnlijk niet nog 

eens kunnen herhalen. Misschien wel als je het een paar keer hebt 

gedaan. Dat hangt af van de lunch die je had, of het veld, of wat je als 

ontbijt had. Hoeveel je hebt geleden van je vrouw vlak voordat je de 

kamer kreeg, of hoeveel je man je heeft gemarteld met de liefde dat hij 

je zo goed kent. Want sommige mensen, sommige vrouwen, houden 

er niet van om zoveel bemind te worden. Ze zien het als een marteling. 

Hij doet alsof. We hoeven niet te doen alsof. Het is gewoon zoals het is. 

We praten over waar we van houden. 

 

Dan kun je die toestand niet herhalen. Maar als het op de juiste manier 

gebeurt, in de juiste toestand, (2:14). en je kunt die toestand herhalen, 

dan kun je dit punt steeds opnieuw bereiken. Dit is de toestand van de 

omgeving. En jij bent de enige die die bloedstroom, die veldsterkte, in 

die tijd, in die positie draagt. Niemand anders kan dat. En niemand kan 

het herhalen, omdat jij het bent die dat gecreëerd heeft. En daarmee 

creëerde je die emotie, die je uitlegde wat er met je gebeurde. Ik was 

er niet bij, maar wij geloven dat het gebeurde, want met 



de voorwaarde die je hebt gecreëerd, je vertelt me dat er hier MaGravs 

zijn, Gans is daar. Maar veldstroom, was jij de gever voor de systemen, of 

nam je dat, verhief je, of creëerde je een voorwaarde voor expansie van je 

Ziel, dat je dingen kon doen? Niets is onmogelijk, als je begrijpt hoe je 

het hebt opgezet. 

 

Ik zei altijd, ik maakte altijd grapjes, om een juiste emotie op te zetten 

heb je de juiste gereedschappen nodig en een juist ingestelde geest, 

het juiste denken. En alles moet perfect gaan. Ik plaagde altijd, weet je, 

je maakt er een voorwaarde van... je probeert je partner te laten zien 

hoeveel je van haar houdt en al het andere. Je legt rozensteentjes op 

het bed en je koopt de mooiste bloemen en een parfum als cadeau en 

al het andere. En daar komt ze, je had een discussie of ruzie met 

iemand op kantoor, daar gaat het, de steentjes, je legt ze, gooit ze in de 

prullenbak. Het werkte niet, de conditie, je hebt alles goed gezet, zoals 

je dacht, maar je weet niet wat er met het andere deel gaat gebeuren. 

En dan zeg je: "Oh, hiermee doe ik het niet nog een keer." Maar je weet 

niet, hoe zit het met de volgende keer dat je het weer opzet? (2:16). En 

misschien had ze deze keer een goede tijd op kantoor, had ze een 

promotie en komt het, past alles bij elkaar. En het is onze taak om dat 

bed van kiezels en geschenken te creëren. En laat de Zielen beslissen 

wat ze ervan nemen, welke genoegens ze op de tafel van het leven 

brengen. Of verheffing van de Ziel. 

 

Iemand nog een vraag? 

 

V: ... Kan de Knee Gans de toestand van regeneratie van de voorste 

kruisband van de knie creëren, die volledig gescheurd is? 

 

K- Dat moet je aan onze artsen vragen. De Knee Gans wordt 

geproduceerd voor testdemonstraties. En stuur uw vraag naar de artsen 

en krijg het antwoord via hen. 



 

Nog een vraag? 

 

V: ... Ik heb deelgenomen aan de sessie van een half uur, de STM 

ontmoet de Ziel van het lichaam. Aanstaande zondag is de evaluatie 

hiervan. Wordt deze sessie opnieuw aangeboden? Ik zou het graag 

mogelijk maken voor mijn dochter. Hartelijk dank. 

 

K- Nee, deze sessie kost zoveel tijd en moeite. (2:18). We moesten 

letterlijk, omdat het systeem draaide, ons personeel naar huis sturen, 

het hele laboratorium, zodat hun Ziel, hun emotie geen interactie 

heeft met het systeem, of een andere toestand creëert. Sommigen van 

jullie zeggen dat we er veel geld voor vragen. We moesten letterlijk 

een deel van de Keshe Foundation sluiten, waar de systemen zijn, 

mensen naar huis sturen, alleen maar om jullie in staat te stellen dit te 

doen. En nogmaals, bij het uitleggen van de grafieken op zondag voor 

degenen die deelnamen, en dus nogmaals, er is een sessie de week 

erna over, het is meer dan wat we kunnen doen. Het was om te leren, 

om te zien, je komt als groepen als je meedoet aan de sessies. Maar 

individueel is het een enorme inspanning voor de achterkant van de 

Keshe Foundation. En alles moest stoppen, tijdens die sessies die we 

hadden. En het was goed voor sommige van onze medewerkers, ze 

hadden een vrije dag. Maar het proces is erg tijdrovend, maar we 

moesten het werkelijke proces zien. Je ziet je cijfers of je grafiek van je 

Soul, maar wij begrijpen veel meer, we zien hoe we onze systemen 

moeten opzetten. Hoe we het zagen, wat 



door ons verkeerd begrepen en wat er gedaan moet worden. En die 

proeven hebben ons veel informatie gebracht, voor jou is het een 

grafiek van je Ziel. Maar voor ons is het een enorme hoeveelheid, het 

bracht ons nieuwe ontwikkeling, we voegden nieuwe dingen toe aan 

onze systemen om... was het vervolg afgelopen weekend, de sessie van 

morgen. Hoe wij dat kunnen, hoe jullie dat kunnen, en dan hoe we de 

conditie voorbereiden voor wat ik noem, transmutatie. 

 

De sessie van morgen is totaal anders dan vorige week, (2:20). want 

vorige week hebben we geleerd, we hebben gezien, en hoe je collectief 

inschakelt, uitschakelt, hoe je collectief beslist om velden te ontvangen, 

en we bewegen onze systemen op verschillende manieren. Zoals ik al 

zei, als je een deelnemer bent en je kijkt, zijn er twee systemen altijd 

aan, het grootste deel van de tijd. Omdat we daar interactie hebben 

met veldenergieën, weten we hoe we dat moeten doen. Als je deel 

uitmaakt van deze groep, kijk dan gewoon naar de deelnemers, want 

elk, hoe je het noemt, is beschikbaar voor iedereen. 

 

In sommige gevallen staan sommige microfoons van de systemen van 

de Keshe Foundation aan. We beslissen hoe, en dan zetten we er één 

uit, als we zien hoe jullie op de achtergrond met elkaar omgaan via 

onze systemen, wat we hebben gedaan, wie... hoeveel jullie hebben 

genomen, hoe collectief jullie zijn. Als we kunnen... We hebben 

bijvoorbeeld vorige week gezien dat er één sectie is, waarvan we weten 

dat we in die sectie... we kunnen jullie allemaal naar één punt 

getransmuteerd hebben. Er is een punt van gemeenschappelijke 

noemer interactie van al jullie Zielen samen. En ik denk dat sommigen 

van jullie, de meesten van jullie, dat hebben gevoeld. Dit is belangrijk 

voor de transmutatie van de toekomstige tijd. Vanwege, we hebben 

vorige week een systeem toegevoegd dat we de week ervoor niet 

hadden, we hadden het nooit gehad, vanwege de test die we met je 

Ziel hebben gedaan, hebben we er nog een toegevoegd, en nu brengt 



dit ons naar een meer voltooiing. 

 

De situatie aan het eind van de maand, dat is een andere, een andere 

cyclus van optellen bij het systeem. Letterlijk perfectioneren voor de 

transmutatie. Je moet begrijpen dat de Keshe Foundation twee 

vluchtsystemen heeft. Het ene is degene die we ontwikkelen voor de 

ruimtetechnologie als een vaartuig. Je reist met een, wat jullie noemen, 

MaGrav systeem, met de schilden en al het andere. (2:22). Dan is er een 

tweede manier van transport, die transmutatie is. Een bewegen we 

jullie fysiek, een bewegen we de energievelden. In de lichamelijkheid 

creëren we het fysieke, jullie zijn gewend aan vliegtuigen, we creëren, 

we geven het de afscherming, we staan een hogere snelheid toe, 

snellere communicatie, snellere beweging. 

 

In de energie creëren we een omhulsel van dat vliegtuig, dat je eigen 

Ziel is. Dan, op het pad van de universele velden kunnen we overal 

naartoe reizen. Het is niet één methode, het zijn twee methoden van 

transport. De ene is fysiek, wat we hebben laten zien met de Iraanse 

ontwikkeling in Sharif Teheran University en de evolutie in die kant van 

de wetenschap. En één, die de uitbreiding is van het gebruik van de 

velden. Materietoestand versus de energietoestand van de Schepping. 

 

En dit is hoe we, als je er naar kijkt, in de materiestaat, hebben we je 

verteld hoe je het moet doen. Je krijgt ze van koper, met nanocoating, 

maakt er een Gans van en je hebt de energie ervan in verschillende 

vormen. Op het energieniveau gebruiken we die energie van dat niveau 

om een omhulsel te maken en de sterkte van het veld van je aminozuur 

(AA), zodat je kunt uitbreiden en reizen. Eén omhullen wij jullie, één 

omhullen jullie jezelf. En dus zijn er twee methoden van ruimtereizen. 

Niet één, en we hebben genoeg gedaan met de fysieke conditie. 



Ik weet zeker dat je veel van de... omdat de mens graag in vliegtuigen 

zit. Je ziet dit, vooral met onze samenwerking nu, in de komende paar 

jaar met de twee naties Iran en China. (2:24). En we ontwikkelen nog 

steeds de transmutatiekant met de Chinese operatie. Dit is direct, wat 

een deel ervan zal zijn. 

 

En we zullen in de nabije toekomst de evolutie in de gezondheidszorg 

in China zien. Je zult het zien, het is een constante operatie. De 

technologie van de Keshe Foundation zal direct in werking treden. Een 

groot aantal mensen testen, voeden en de rest. En dan hebben we nog 

de andere kant, onze toewijding aan de Chinezen, de andere kant van 

ons werk, dat blijft, totdat zij besluiten om ermee naar buiten te treden. 

Maar ik denk dat je in de komende 12 maanden, in de wellness-kant 

van de Keshe Foundation, effectief honderden en duizenden Chinezen 

en mensen in China en de rest van de wereld zult zien testen. 

Omdat het logisch is, werkt en doet wat het zegt. 

 

Zoals ik al zei tegen onze partners in het verleden, de afgelopen tijd, is 

het nog steeds de vraag of je door de medicijnen heen wilt, dit wilt 

doen, verpleegkundigen en artsen wilt opleiden, bla, bla, bla, 

ziekenhuizen wilt bouwen, of wil je ze een koptelefoon geven, ze aan 

de machine zetten en kijken wat het doet? Jij hebt de sprong 

gewaagd, of anderen zullen de sprong wagen en jij wordt 

ondergeschikt. En de andere optie is ?? begrepen man. Je zult zien dat 

de Chinese gezondheidszorg in de komende 12 maanden, 24 maanden 

een sprong van 100 jaar zal maken ten opzichte van de rest van de 

wereld. 

 

Hebben we het nodig, moet een man die in een afgelegen deel van 

China woont, als een boer met twee driehonderd dollar per jaar 

inkomen, lijden, (2:26). niet hetzelfde ontvangen als de rijkste man in 

China, in Peking met miljoenen, beiden met dezelfde kanker, beiden 



met dezelfde Alzheimer, beiden met dezelfde moeilijkheden. Met dit is 

gelijkheid, de man in het meest afgelegen dorp zal het beste 

ontvangen dat de man in het centrum van de stad ontvangt. Dit is hoe 

een technologie binnen het bereik van beiden moet zijn. Dan komen 

we geleidelijk aan bij de werking van voeding, de andere dingen die de 

technologie geeft. 

 

V: ... Zal de plasmaauto de komende jaren te koop zijn? En zo ja, wordt 

hij dan gemaakt door samen te werken met bestaande bedrijven in de 

auto-industrie? 

 

K- We hebben, niet we hebben, Mr. Musk van Tesla is uitgenodigd voor 

de conferentie in Londen. Hij zal worden uitgenodigd voor de 

conferentie in Londen. We hebben ons speciaal op hem gericht via 

onze promotors. En zij hebben hun eigen manieren om toegang tot 

hem te krijgen, omdat ze een Amerikaanse structuur hebben. Chinese 

autofabrikanten zijn op de hoogte van deze technologie. Er is ons een 

percentage van de autoproductie aangeboden, maar we willen niet 

naar elektrische auto's gaan. We willen bedrijven als Tesla en de 

Chinese bedrijven voorbereiden op wat wij een vliegsysteem noemen. 

Geen levitatie. 

 

Gisteravond tijdens de bijeenkomst met een aantal hooggeplaatste 

mensen, hadden we het erover dat we... Hij zei: "Wij hebben levitatie, 

jullie hebben het mechanische." Ik zei: "Deze Amerikaanse marinier 

deed het in 1975." Nu moet je het met plasma doen. Nu gebruik je geen 

energie. En het is onvermijdelijk. (2:28). In de komende twee jaar zal de 

Keshe Foundation beginnen met de verkoop. We moeten de cyclus 

van ons werk in China afmaken. En ik zal steeds meer (tijd) in China 

doorbrengen naarmate de ontwikkeling plaatsvindt. 



En ons doel is parallelle ontwikkeling. Ruimtetechnologie, 

defensietechnologie en openbaar gebruik van de technologie, waar we 

kunnen bereiken, kunnen we echt een verschil maken. Maar je moet 

begrijpen dat dit land het meest conservatieve land ter wereld is. Alles 

moet stap voor stap gebeuren, stap voor stap, en we nemen... we 

begrijpen hun werk nu, dus we nemen onze tijd. Maar 2024... 25, 26 om 

de eerste systemen die MaGrav technologie gebruiken in China te zien, 

is niet ver weg. We proberen het heel snel te laten zien, maar in 

massaproductie komt het wel. Elektrische auto's zijn verouderd. 

 

Jij... November komt eraan, november 2011, we waren bereid om het te 

laten zien in Eindhoven. 12 jaar later zullen we het hoogstwaarschijnlijk 

aan jullie laten zien op de conferentie in Beijing. Want als het eenmaal 

is getoond, is de technologie getoond, het op zo'n eenvoudige manier 

namaken is massaproductie. Levitatie door magneten werd getoond, 

als je het internet opgaat, vind je in 1971 Amerikaanse mariniers die 

lieten zien hoe ze dat konden, maar het creëren van posities, en andere 

wetenschappen hebben het laten zien. Maar door plasmatechnologie, 

die geen energie nodig heeft, is een andere manier, en je zult dit zien. 

Het zal heel eenvoudig zijn. (2:30). De eenvoud ervan is 

verbazingwekkend, want we hadden dit in 2023 moeten kunnen laten 

zien. In 20, hoe noem je dat, 11, in Eindhoven. 

 

De manier waarop het werkt is heel eenvoudig. (Ik wacht op het 

whiteboard om het te begrijpen. Ik wou dat iemand deze onzin had 

veranderd). Je hebt een voertuig en je hebt de weg. De huidige 

technologie zet een voertuig op een, wat je noemt, een heel goede 

auto uit de jaren vijftig. Nu is het geavanceerder, maar het is hetzelfde 

principe. Het zet de auto op schokdempers. En als je naar het 

bovenaanzicht van deze auto kijkt, zie je wat ik de kooi, de menselijke 

kooi binnenin noem. Je hebt 4 schokdempers in het systeem. We 



plaatsen de schokdempers, dezelfde structuur van schokdempers, met 

het MaGrav-systeem. Dat betekent dat we de auto in 4 hoeken kunnen 

optillen. Er is hier een centrale besturing die beslist welke 

veldverhouding er verandert, dat je naar links of naar rechts gaat. Het 

werk dat we jaren geleden hebben gedaan met de wetenschappers 

van de Universiteit van Gent, en het werk dat zij op die manier hebben 

gedaan, toont aan dat 200 kilogram, (2:32). 5 centimeter maximaal, 

veilig en acceptabel is voor ouderen en voor mensen die bang zijn voor 

wat dan ook. Omdat je moet vervoeren, kun je geen levitatie-auto's 

hebben en dan gewone auto's op dezelfde manier. Je moet geleidelijk 

veranderen, maar het moet wel gebeuren. 

 

Je plaatst dus letterlijk 4 MaGrav-systemen aan weerszijden. De 

rijsnelheid is heel eenvoudig. Deze MaGrav-systemen creëren genoeg 

energie. Vergeet niet dat wanneer je 5 centimeter of zelfs maar 1 

centimeter van de grond bent, je een veertje bent. Letterlijk twee 

haardrogers kunnen je snelheid bepalen, als je het zo bekijkt. Maar het 

is ingewikkelder. Op dezelfde manier als we dat zien bij, zoals je dat 

noemt, schepen. We hebben (roeren beneden), wanneer je ze beneden 

schakelt, welke kant en welke snelheid je op kunt. Links of rechts, waar 

je naar toe wilt, de manier waarop, of de snelheid. Het omgekeerde is 

hetzelfde. Dit is de eenvoudigste manier om deze dingen meteen op 

de weg te krijgen. In de toekomst zullen er ingewikkeldere, 

geavanceerdere systemen komen, waarbij deze openingen niet nodig 

zijn. En dan, omdat je een magnetisch veld creëert, en dit magnetische 

veld op zichzelf heeft zijn eigen Ster Formatie (SF) gecreëerd, als je het 

ziet. Dit heeft een centraal effect, dat een emotie heeft, dat emotie zal 

hebben. Je zult het de komende tijd begrijpen. Dus als je een kind hebt 

dat oversteekt, zoals 



een Soul, dan ontwijken we die. Op een grotere, mechanische manier, 

als je een andere auto met dezelfde schokdemper naast je hebt, 

ontwijken ze elkaar. Het proces van ongelukken wordt heel zeldzaam. 

(2:34). 

 

En zo zal het proces doorgaan. En dit, het maken van deze reactoren 

kost minder dan 10 dollar. En als je ze eenmaal van brandstof voorziet, 

zullen ze tientallen jaren werken. Dus het is niet vergezocht. Het zit ons 

letterlijk op de hielen. Het is alleen dat, wat hebben de regeringen dan 

te beslissen hoe deze worden geïmplementeerd? Hoe ze deze dingen 

in werking zullen stellen. Het zal veel veranderen, het zal nieuwe 

dimensies met zich meebrengen. De fabricagekosten van auto's zullen 

met misschien wel 80% dalen, want het is maar net wat je binnenin 

inboet. Je kunt een houten karton nemen en het erop zetten en je kunt 

nog steeds hetzelfde doen. En de vervuiling zal min of meer tot nul 

dalen. De ongevallencijfers zullen drastisch dalen. 

 

En het is een overgang van accepteren en wat te doen. Als je het zo 

bekijkt, wil je nog steeds een container met een auto verschepen van 

China naar, laten we zeggen, de VS. Het schip hoeft niet echt op het 

water te liggen. (2:36). Je kunt een levitatie creëren die nog steeds 

gebruik maakt van een vrij pad en gaat. Als je eenmaal die lift hebt 

gecreëerd, maakt het niet uit of je een kilo of een ton bent. Het maakt 

geen verschil. Het zal geen verschil maken. 

 

Er zal veel veranderen door deze ontwikkeling, deze technologie. We 

hebben het systeem. Het is gewoon die stap in de tijd, 2024, 25, 26, we 

zien de tijd om dit te laten komen. En dan zijn er nog de enorme 

investeringen, miljarden dollars die nu gaan naar de productie van 

batterijen voor elektrische auto's. Deze elektrische auto's moeten 

voortdurend worden opgeladen. Deze elektrische auto's moeten 

voortdurend worden opgeladen, accu's moeten worden verspild, accu's 



moeten worden vervangen en dit alles gaat door het raam. En we 

werken eraan om dit te laten zien op een van de conferenties. 

Gewichtsreductiesysteem, wat eigenlijk in Eindhoven zou worden 

getoond. En dan begrijpen we wat dit zal implementeren, wat de 

implicaties ervan zijn en hoe het kan worden toegepast. 

 

Nog een vraag? 

 

R: Je had het over Tesla auto's en Elon Musk en een van zijn nieuwste 

ontwerpen in zijn auto's, hij gaat stuwraketten, raketstuwraketten in 

de auto inbouwen. Dus misschien, volgens uw diagram, met de 

mogelijkheid om te sturen met stuwraketten, maar te leviteren met de 

MaGravs, zou het een perfecte combinatie kunnen zijn. (2:38). 

 

K- Dit staat in de patenten, en als je de foto's van de Keshe Foundation 

van jaren geleden bekijkt, is dit niet iets nieuws. Zoals ik al zei, luisteren 

Musk en zijn team letterlijk naar elk woord van de leer van de Keshe 

Foundation. Ze hebben niet... ze missen niets, want we zien ze in het 

onderzoek en wat ze doen en hoe de dingen gedaan worden. Omdat 

het hen inzicht geeft, een manier om dingen te doen. En ze 

bestuderen elk artikel, elke pagina die ooit is uitgebracht door de 

Keshe Foundation. De Musk groep zit letterlijk bovenop de... We zijn 

niet de enige, ze zitten bovenop elke technologische groep om te zien 

wat ze kunnen krijgen, wat ze kunnen binnenhalen. En je zag ze die 

kleine MaGrav energiebesparende eenheid lanceren. en het ging 

nergens heen. Als je steelt, gaat het niet ver, het laat een paar stukjes 

zien. En 



Dit is de gewoonte die hij heeft aangenomen. Maar hij is openlijk 

uitgenodigd om daar te zijn, of hij zal openlijk uitgenodigd worden om 

daar te zijn. En we zullen zien hoe de dingen vorm krijgen. 

 

Zoals ik al zei tijdens de conferentie in Londen, sluiten we niemand uit, 

zelfs niet voor de eerste keer. Sinds mijn vertrek uit België, laten we de 

ambassadeur van België toe, hij zal worden uitgenodigd voor de 

vergadering. Het moet duidelijk zijn dat we niet nog een Palestina 

kunnen creëren in België. 

 

Nog een vraag? 

 

R: Oké, dank je. We hebben een... (2:40). Oh, uw hand is omhoog als 

panellid hier, meneer Keshe, ik wilde zeggen dat we twee handen 

omhoog hebben. 

K- Oh! 

R: Oh, die is van jou. 

K- Ik wil een vraag stellen. 

R: Betekent dat dat je een toiletpauze nodig 

hebt of zo? K- Nee, hoe komt het eruit? 

R: Ik weet het niet zeker, het is een onafhankelijke handopsteker, dat 

weet ik zeker. 

 

K- Ik weet waar het is. Het is er niet. Hoe is het eruit gekomen? Het is 

goed, ik heb een vraag voor mezelf, misschien heeft mijn Ziel een 

vraag. .... 

 

Vraag: ... In termen van de relatie tussen de lichamelijkheid en de 

fysieke Ziel en de Ziel. Wat gebeurt er in een mens die iemands hoofd 

onthoofdt? 

Wat is de emotie daarna voor die persoon en welke oorzaak, ik bedoel, 

wat voor onbalans is er die dat veroorzaakt? En hoe komt het zover? 



Want voor mij is het gewoon iets waarvan ik me niet eens kan 

voorstellen dat iemand het kan doen. 

 

K- Het is niet niet voor te stellen, het gebeurt in ongelukken. (2:42). Of 

het gebeurt op een bepaalde manier. Of we hadden vroeger de 

executie... mijn tong draait er niet omheen. De beulen, ze 

gebruikt om mensen te onthoofden. En dus... Wat gebeurde er met de 

Ziel op dat moment, ... de Ziel ... 

 

V: Je bedoelt de persoon, de persoon die doodt? De persoon die doodt 

en niet, ik bedoel de persoon die... 

 

K- Nee, het lichaam dat is, de, de persoon die is geweest, of het deel van 

het lichaam ermee verliezen. En de persoon... 

 

V: Mijn vraag gaat over de persoon die het doet. Wat is het, wat gebeurt 

er met hen? 

 

K- Oh, ze hebben hun eigen demonen om mee te leven. Ze hebben 

hun eigen demonen en hun eigen Ziel om mee te leven. We hebben 

dit gezien. We bedekken het vandaag de dag, als oorlogsveteranen 

van de Verenigde Staten. En ze komen terug met allerlei nachtmerries 

en al het andere. Ga maar eens zitten naast elke Amerikaanse soldaat, 

die gediend heeft, of een Britse soldaat, een Europese soldaat, die 

gediend heeft in... Amerikaanse oorlogen in Irak en Syrië en wat dan 

ook, en luister naar ze. Waarom ze ziek zijn, en de manier waarop ze 

ziek zijn en vraag ze één enkele 



vraag. Wie heb je kwaad gedaan? Wie is je demon? Welk kind heb je 

neergeschoten? Welke man heb je neergeschoten? Jij bent 

verantwoordelijk voor die Ziel. (2:44). En omdat je niet de kracht in je 

Ziel hebt, betaal je het als een fysieke ziekte, psychologische, andere 

bits en de andere bits. 

 

Soldaten die naar de grens gaan en terugkomen, die niet deelnemen 

aan wat ik noem, onrechtvaardig werk, komen meestal gezond terug. 

Ze komen meestal terug om gewoon te zijn. Ze dienen de, hoe je het 

noemt, en de anderen... je stelt ze de vraag, en dan kom je erachter 

waarom, en wat er met ze gebeurd is. Het is hetzelfde met mensen 

die... 

 

Je ziet mensen aan de voorkant, maar je ziet ze niet op de achtergrond 

van hun leven, waar ze mee leven, zelfs als ze trots zijn op wat ze gedaan 

hebben. Maar je ziet wat er gedaan is, en dan kijk je naar de structuur 

van hun familie, kijk je naar de structuur van hoe de geliefden ervoor 

betaald hebben door de Zielen en lichamelijkheid. Het is niet aan ons 

om ernaar te kijken. 

 

Dit heeft een lange geschiedenis. Als je in de geschiedenis van Iran kijkt 

en de mensen volgt die daadwerkelijk schoten en moorden, wat is er 

dan met hen gebeurd? Als je deze mensen volgt, die als beulen 

hebben gefungeerd, als een vuurpeloton, worden er een aantal 

mensen ingezet om één persoon te executeren en degenen die 

weglopen hebben geen probleem. Degenen die bleven voor een 

tweede keer, en daadwerkelijk de executie uitvoerden, zij volgden hun 

leven, mensen volgden wat er met hen gebeurde. (2:46). Ze leefden 

enkele van de meest gruwelijke levens, gruwelijke sterfgevallen, in hun 

leven. ... En ... je kijkt niet naar deze mensen, in wat ze doen. De man 

zegt: "Mijn werk is om mensen te onthoofden." En luister naar 

sommige van hen, sommige van deze mensen hebben echt een 



levensverhaal. Je kunt het hier en daar vinden. En sommigen vertellen 

hun eigen verhaal, hoe ze leefden en wat er met hen gebeurde. Het 

maakt niet uit hoeveel ze je betalen, je neemt geen leven. Leven, Ziel, 

kan niet gekocht worden met het geld van de mens op deze planeet. 

 

Er is een systeem opgezet om voor dit soort mensen, dit 

soort zielen, te zorgen. Nog een vraag? 

K- Hoe gaat het trouwens met je? Alles goed met je? 

V: Ik ben in orde meneer Keshe, dank u, dank u. 

K- Je klinkt niet erg goed. Ja, oké. Dank je wel. Ik wens je het allerbeste 

met wat je de afgelopen dagen hebt meegemaakt. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Is schreef een vraag geïnspireerd door je gedachten. (2:48). Een 

federatie van regio's zou een voorbeeld kunnen zijn van conflictvrije 

conflictoplossing in het Midden-Oosten. Wat is uw mening? Hartelijk 

dank. 

 

K- Kun je het herhalen? 



V: Ja, een federatie van regio's, niet van staten, zou een voorbeeld 

kunnen zijn van conflictvrij, conflictoplossend, gebied in het Midden-

Oosten. 

 

K- Wat betekent dat? Ik begrijp het niet. 

 

V: Ja, als een federatieve eenheid van regio, maar niet van een 

nationale staat. Weet je, om open te zijn. 

 

K- Ja, ik begrijp het. We hebben veel contact gehad met deze mensen, 

en de Keshe Foundation heeft hier een heel direct standpunt over. 

Deze mensen worden meestal randgroepen, of andere pressiegroepen, 

of radicale groepen. En de manier waarop de Keshe Foundation hier 

tegenover staat, is dat we alleen zaken doen met nationale regeringen, 

vanuit ons standpunt. En ... dit is ... we hebben dit gehad, ik had zelfs 

een van deze groepen die naar me toe kwam om te zien in Ninove 

(Italië). 

Ze kwamen binnen met alle uniformen en al het andere, in de 

vergadering en wij zijn de generaals van deze, wat je noemt, groepen. 

En toen verlieten ze de zaal en ik ging per ongeluk de zaal uit (2:50). Ik 

zag ze, ze waren zich aan het omkleden in de aula van de Ninove. Ik zei: 

"Wat gebeurt hier? Dit is geen kleedkamer." "We kunnen niet naar 

buiten met deze kleren, het is gevaarlijk voor ons." Als je een uniform 

draagt, is dat wat je vertegenwoordigt, waar je in gelooft, gevaarlijk. 

Het laat veel dingen zien waar we nooit bij betrokken willen raken. 

 

Dus heb ik een structuur opgezet die we op dit moment accepteren. 

Hoe je het op dit moment noemt, is de structuur van de Verenigde 

Naties die naties en gebieden accepteert. Ik weet zeker dat in de 

toekomst de naam van deze gebieden en naties slechts een 

referentiepunt zal zijn, niet het grenspunt. En dit zal heel, heel snel 

gebeuren. Zodra de nieuwe transport- en transmutatiesystemen in 



werking treden, zullen naties, regeringen en al dat soort dingen tot 

hun natuurlijke einde komen. Wij komen van de Aarde, maar ik kom 

uit een gebied dat Iran heet. 

Jij komt uit een plaats die Roemenië heet, en de andere komt uit die 

regio. Maar het heeft geen superioriteit of prioriteit boven de anderen. 

En dit is het, dat is het onvermijdelijke. Dus bemoeien we ons helemaal 

niet met deze dingen. Want dan worden we supporter van 

minderheden. We staan aan de kant van terroristische groeperingen en 

de rest. Dit hebben we niet nodig. 

 

Werken met het kader van de aanvaardbare structuur van naties en 

gebieden is op dit moment de norm ... (2:52). Wat ons werk is, is dat in 

de komende tijd met de technologie deze dingen irrelevant worden. 

Technologisch wordt dan normaal over de hele planeet, zodat iedereen 

door hetzelfde gevoed kan worden. En verder zijn er geen grenzen 

meer nodig omdat iedereen krijgt wat hij nodig heeft. En dit is niet erg 

ver weg, misschien de komende 5 of 10 jaar. 

 

Ik had het er met een aantal mensen over die hierbij betrokken zijn, 

dat we dan de systemen in bepaalde landen moeten centraliseren, 

zodat ze controle hebben over hun onderdanen. En dit is de volgende 

stap in de discussie met regeringen. We zetten internationaal 

systemen op zodat geen enkel land er controle over heeft, dat ze alle 

mensen over de hele wereld kunnen voeden, voor hun gezondheid 

kunnen zorgen en de rest. Of we worden weer één systeem voor elke 

natie en dat is niet meer te doen. Dit is een van de dilemma's waar ik 

de afgelopen dagen over heb gediscussieerd. De betrokken naties 

willen de controle 



systemen, de servers in hun gebied die ze kunnen controleren. Maar dit 

systeem werkt voor iedereen over de hele wereld. Er is geen controle. 

Maar ze moeten het leren. ... 

 

Nog een vraag? 

 

Q: ... (2:54). Meneer Keshe, dank u voor het delen van de emotie van 

kennis over de kracht van de Ziel van water, het heeft ons echt verlicht. 

Over het lichaam van de mens en het begrip over de voeding van de Ziel 

op deze planeet, denkend aan de waterstofvelden in water, zouden we 

deze bron hebben die, of die onze lichamelijkheid en STP vormt, 

denkend aan de Ziel van waterstofgas en het lichaam van de mens als 

een fractal van een sterrenstelsel, zou de neus werken als een zwart gat, 

waar het de energievelden van gassen vangt en gerecyclede 

krachtvelden uitdrijft, nu met de emotie van de mens, wie is de voeder 

van de omgeving? 

 

K- De neus bedoel je? 

R: Hij heeft het over de neus als een zwart gat, en... 

K- Ik weet het niet, ?? erachter. Dit is gewoon het afzuigpunt en 

ventilatiepunt. 

R: Nou, hij heeft het over de Ziel van Waterstofgas in het lichaam van de 

mens. Dus, zou die Ziel van Waterstofgas zijn, de neus gebruiken als een 

soort zwart gat ingang in de Ziel? 

 

K- Niet echt. Niet echt. Ik denk het toch 

niet. Zullen we het voor vandaag houden? 

Hartelijk dank voor vandaag. (2:56). En hopelijk hebben we een beetje 

meer geleerd, over wat we niet begrijpen, het meeste ervan. En we zien 

jullie volgende week. 

En misschien kunnen we vanaf nu een groter publiek van de mensheid 

betrekken om de veranderingen te begrijpen die de conferentie in 



Londen met zich meebrengt. ... beginnen we een groter publiek van de 

mensheid te betrekken om de veranderingen te begrijpen die door de 

conferentie in Londen komen. 

 

Zoals ik al zei, als je staatshoofden hebt, heb je directe e-mails, niet de 

kantoren, dat het naar hun kantoren gaat. Geef het aan ons team om 

te communiceren en een voorwaarde te creëren. Hartelijk dank en tot 

volgende week. 

 

... 

 

V: ... Meneer Keshe, ik heb een vraag. Van al deze kennis, wat u zelfs 

geeft aan de regering, Iran, of de Russen, of de Chinezen, is iemand van 

hen verder gegaan met het Oasis systeem, bijna het Oasis systeem, dat 

misschien deze situatie kan helpen in wat er is gebeurd in Palestina? 

En we zien, weet je, als je je de Tom Salas video herinnert, in die tijd 

verwees je naar wat daar gebeurde, het kan zelfs het hele eiland 

beschermen. (2:58). En hetzelfde, het kan het hele gebied beschermen 

tegen alles wat het binnendringt. 

 

K- In zekere zin, ja, in zekere zin is het zo krachtig dat het de regering in 

verwarring heeft gebracht. Het is progressief werk. In een reeks tests in 

het zeer recente verleden hebben we omstandigheden gecreëerd die 

de regeringen verbijsterd hebben. Ook al hielden ze toezicht, ze maken 

deel uit van de 



test. Het is een test waar ze om vroegen, we hebben er gewoon een 

omgeving voor gecreëerd. En toen het erop aankwam om te proberen 

de gecreëerde toestand te accepteren, te begrijpen, was het te veel 

voor hen, omdat ze op deze manier veel zouden verliezen, maar veel 

zouden winnen, maar ze wilden iets wat ze niet konden hebben. 

 

Deze test is in eerste instantie jaren geleden gedaan. En we creëerden 

verschillende keren dezelfde conditie, dezelfde, wat jij noemt, positie. 

En toen hebben we dezelfde test twee keer gedaan, in de afgelopen 

tijd, op twee verschillende locaties met hetzelfde resultaat. De 

regeringen kunnen het Oasis systeem zien werken, (3:00). energie, 

voedsel en al het andere. Maar het is op zo'n grote schaal dat ze op dit 

moment niet kunnen begrijpen hoe. We creëerden een conditie, we 

creëerden een enorme hoeveelheid schade, de meesten van jullie, 

sommigen van jullie weten het, toen we deze test jaren geleden deden. 

En we hebben de test twee keer herhaald met hetzelfde resultaat. En 

één ervan was nog veel krachtiger. Het is geregistreerd door 

regeringen, door nationale structurele organisaties. 

 

Het Oasis systeem is niet iets moeilijks om nu te maken met de nieuwe 

technologie, nieuwe fase. Maar door het te maken, verandert de 

situatie waar je het over hebt. We moeten de oorzaak van dit probleem 

uitzoeken. Ik weet precies waar je het over hebt. 

 

Ik heb al eens eerder gezegd, misschien begrijp je het, als antwoord op 

een vraag. Je moet van de laagste orde zijn in de grootte, in het leven, 

en de kracht van de Ziel. En begrijpen. Als je een man van zijn water 

afsnijdt, en dat noemen we vandaag, voorzieningen. Dat doe je een 

hond niet aan, laat staan 1,5 miljoen. (3:02). En mijn zorg is, hoe kunnen 

deze mensen nu leven met hun eigen gedrag. Ze moeten lager zijn 

dan de hond. Ze zijn niet menselijk, ze zijn slecht. En we hebben de wil 

om ze te straffen, zoals jij het noemt. Maar als we dat doen, zal het 



hetzelfde zijn als voorheen. Alleen door verheffing van de Ziel. Alleen 

door hun eigen tekortkomingen te begrijpen. 

 

Een man is niet machtig als hij aan de macht is, om te doen wat hij wil. 

Een man is machtig wanneer hij op het laagste punt is, om vriendelijk 

en vrijgevig te zijn, om te kunnen geven met wat hij niet hoeft te 

geven. En de situaties waar jij het over hebt, liggen niet eens in het 

bereik van de schepping. Ik heb ooit gezegd dat ik de positie van de 

Ziel van de Schepping zal bepalen. De positie van de ziel van de paus, 

die wist van het kindermisbruik en dat zo'n 16 jaar lang in de doofpot 

heeft gestopt, omdat hij er waarschijnlijk zelf een was, is lager dan die 

van prinses Diana op dat moment, toen ze stierf. (3:04). Maar deze 

mensen hebben geen plaats voor hun Ziel. En als ze denken dat ze 

weg kunnen lopen zonder, met, hun Ziel, dan hebben ze nog een 

lange, lange, lange, lange weg te gaan. 

 

Dus, het antwoord is niet Oase, het antwoord is, is het creëren van 

conditie. Die Oase is voor ons allemaal, door de Zielen te verheffen, 

zodat ze deze toestand niet creëren. Er is geen verschil tussen het 

kamp Auschwitz en de huidige Westelijke Jordaanoever. Het enige 

verschil is dat degenen die binnen waren, nu buiten zijn. En ze zijn 

afzichtelijker dan degenen die hen in het verleden binnen hielden. 

Hartelijk dank voor vandaag. Hopelijk tot volgende week. 

Hartelijk dank. 

 

... 
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